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 می توان از ظرفیت
 کالابرگ الکترونیکی 

در حوزه پوشاک استفاده کرد

پروژه های عمرانی محمد شهر 
با سرعت در حال

 انجام است

| مهرداد حسن زاده | 
|  شهردار محمد شهر  |

|  فاطمه محمدبیگی | 
| نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی |

| صفحه آخر | 

نماینده ولی فقیه در استان البرز :

هیچ کجای عالم برای 
صهیونیست ها امن نیست

معاون رئیس جمهور: 

حمایت از واحدهای صنعتی بهتر از 
گذشته می شود

| صفحه 6 | 

| صفحه 2 | 

| صفحه 3 | 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز با اشاره به شرایط 
ویژه محوطه ازبکی در البرز گفت: فصل جدید کاوشها به دلیل توجهی که 
وجود  این محوطه  اهمیت  به  فرهنگی  و خصوصاً محافل  البرز  استان  در 

داشت آغاز شد.
از  مستندسازی  و  محتوا  تولید  را  کاوش ها  اهداف  از  یکی  خاکی  رحیم 
عنوان  به  افزود:  و  کرد  عنوان  محوطه  این  باستان شناسی  یافته های 
منطق های مهم از لحاظ باستان شناسی تولید مستندات علمی و پژوهشی 
بلند  اهداف  به  می تواند  که  است  کاوش  تکمیلی  فصلهای  نیازمند  بیشتر 

مدتی از جمله ثبت جهانی این محوطه باستانی ازبکی کمک کند.
رحیم خاکی تأسیس پایگاه پژوهشهای باستان شناسی یا پایگاه ملی میراث 
فرهنگی در محوطه ازبکی و همچنین ایجاد سایت موزه ازبکی را از دیگر 
اهداف مهمی در همین راستا دانست  و ایجاد پارک علم و فناوری باستان 
شناسی به مرکزیت محوطه ازبکی در استان البرز را نیز از اقدامات مهم مد 

نظر در این منطقه دانست.

 گمانه هایی از حضور هخامنشیان در محوطه ازبکی
کاوشهای  هشتم  فصل  سرپرست  و  ایران  شناسی  باستان  انجمن  عضو   
 ۵۰ دهه  در  بار  نخستین  ازبکی  محوطه  اینکه  بیان  با  باستانی  محوطه 
ایران  ملی  آثار  با شماره ۹۵۵ در فهرست  و در سال ۱۳۵۲  شناخته شده 
به  اوایل دهه ۸۰  و  اواخر دهه ۷۰  در  ثبت شده، گفت: کاوشهای علمی 
سرپرستی دکتر یوسف مجیدزاده باستان شناس  پیشکسوت کشور آغاز و 
۶ فصل کاوش در این محوطه انجام شد که در قالب چند مقاله و چندین 

کتاب منتشر شده است.
 مهرداد ملک زاده با اشاره به کاوشهای پیشین صورت گرفته اظهار کرد: 
فعالیت  ادامه  و  رفت  جیرفت  به  ازبکی  کاوشهای  از  پس  مجیدزاده  دکتر 
در آن منطقه ایشان را از فعالیت های جدی تر در ازبکی باز داشت و این 
اقدام به دو دهه بعد موکول شد و اکنون با ایجاد کارگاههای جدید باستان 
شناسی در بخشهای متنوعی از محوطه ازبکی به سمت تولید محتوا حرک 

کرده ایم.
اشاره  با  ازبکی  باستان شناسی محوطه  کاوشهای  سرپرست فصل هشتم 
به اقداماتی که در این فصل از کاوشها انجام شده، گفت: در فصل هشتم، 
کارگاه های جدیدی با هدف کسب اطلاعات از بطن محوطه اخذ کرده ایم 
تا بتوانیم مقالاتی را به خصوص به زبانهای اروپایی و انگلیسی تولید کرده 
و در قالب پژوهشها و کتابها بسامد نام ازبکی را در متون، مدارک و اسناد 
علمی باستانشناسی و میراث فرهنگی افزایش دهیم. این تولید محتوا هدف 

پیش روی ما برای ادامه کاوشهاست. 
ملک زاده افزود: به شکل مقدماتی یک دوره ۵ ساله شامل ۵ فصل کاوش 

اینکه  انجام رسیده است. به دلیل  در نظر  گرفته ام که یک فصل آن به 
در بالاترین سطح محوطه دژ دوره ماد کاوش شده و بخش های معماری 
همدوره با آن خصوص در دوشان تپه در کاوشهای پیشین معرفی شده ما 
در دوشان تپه مستقر و با ایجاد یک کارگاه بزرگ ده در ده و چند بخش 
الحاقی به ویژه یک بخش ۵ در ۵  موفق به بازشناسی یک بافت معماری 

استوار و مهم در دوشان تپه شدیم.
به گفته او این بافت معماری علاوه بر اینکه خود یک معماری مهم خشتی 
معماری  بافت  یک  به  رسد  می  نظر  به  است  تاریخی  دوران  به  مربوط 
دوره هخامنشی و دوره بعد از ماد دست یافته ایم که تا به امروز در توالی 
استقراری ازبکی اشاره ای به بقایای دوره ای بعد از ماد به شکل مستحکم 

و برجا نشده بود.
در خصوص سبک  پژوهش های جدی  باید  اینکه  به  اشاره  با   ملک زاده 
شناسی معماری و با بررسی آثار منقول کشف شده این سازه صورت بگیرد، 
ابراز امیدواری کرد که در نتایج نهایی پژوهشها در خصوص این معماری 

نشان دهنده یک ساختمان اداری از دوران هخامنشی باشد.

تلفیق کاوشهای سنتی با روشهای علمی میان رشته ای
به گفته این عضو انجمن علمی باستان شناسی این فصل از کاوش محوطه 
باستانی ازبکی علاوه بر کار کلاسیک و باز کردن یک کارگاه برای کاوش و 
انجام عملیات فنی و لایه شناسی، پژوهش های میان رشته ای انجام شد و با 
دعوت از متخصصین آرکئوفیزیک و آرکئو مغناطیس بخش هایی از دوشان 
تپه و تختگاه با شیوه باستان مغناطیس سنجی کاوش شد. افزون بر آن کار 
سنجش از راه دور، نقشه برداری محوطه و نقشه برداری جزئی جیران تپه 
به دقت اجرا شد. همچنین عکس برداری های هوایی به خصوص با پهپاد 

برای بازسازی های سه بعدی  و فتو گرامتری انجام شد.
 ملک زاده ادامه داد: علاوه بر آن کار ژئو رادار و ژئوالکتریک بر روی دوشان 
کثرت  به  کربن  و  زغال  کربن  رادیو  های  آزمایش  برای  شد.  انجام  تپه 
نهشته ها از لایه ها برداشت شده و کار برداشت )osl( برای تاریخ گذاری 
در دست تکمیل است. پژوهش های گیاه شناسی و بافت استخوان شناسی 
انسانی و جانوری هم در این کاوش ها اجرا شده است. بنابراین علاوه بر 
کار کلاسیک تقریباً تمام روش های میان رشته ای برای کسب اطلاعات 

دقیق تر را نیز به مرحله اجرا گذاشتیم.
او در پایان ابراز امیدواری کرد که حمایت های لازم از کاوش ها صورت 
بگیرد تا بتوان در بازه زمانی ۵ ساله یا کمتر به هدف میان مدت که تولید 
محتوا برای ازبکی است دست یافته و بخش هایی از معماری دوره ماد و 
هخامنشی را در دوشان تپه و تپه های دیگر آزاد کنیم و برگی دیگر را به 

تاریخ معماری و شهرسازی اضافه کنیم.

مدیر کل امور بانوان و خانواده البرز:

در ارائه تسهیلات فرزندآوری و مسکن برخوردهای سلیقه ای وجود دارد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز:

پایان فصل هشتم کاوش های محوطه ازبکی

 بیش از پنج هزار واحد تولیدی در این دولت احیا و به چرخه تولید بازگشت، 
برخی از این واحدها تعطیل و برخی هم مشکلات کمتری داشتند که با اقدامات 

انجام شده این واحدها به چرخه تولید بازگشتند

| صفحه 2 | 

باید با نسل جوان
 همانند فرزندان خود 

برخورد کنیم

|  حجت الاسلام والمسلمین محمد نعیمی | 
| مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز |

صهیونیست ها در مسیر نیستی
------------        جعفر قنادباشی ؛ تحلیلگر مسائل بین المل -----------

و  حماس  میان  آتش بس  توافق  از  قطر  به ویژه  میانجی  کشورهای  غزه،  در  اسرائیل  جنایات  ز ا ه  ت ف ه شش  ازحدود  پس 
از  برنامه ای است که طی حدود ۱۸سال گذشته  به آتش بس همان  داده اند. تن دادن صهیونیست ها  رژیم صهیونیستی خبر 
سوی اسرائیلی ها در جنایاتی که علیه غزه داشته اند به اجرا درآمده است. برهمین اساس بود که از ابتدای دور جدید جنایات 
تبلیغات و  با وجود همه  بار هم رژیم صهیونیستی  صهیونیست ها نیز حماس و تمام تحلیلگران بین المللی معتقد بودند این 
تلاش های مذبوحانه ای که دارد، به نقطه زیر صفر که خفت بارترین نقطه است خواهد رسید و مجبور خواهد شد آتش بس را 

بپذیرد.
البته این بار اشغالگران صهیونیست در حالی آتش بس را می پذیرند و در واقع، پیشنهاددهنده و درخواست  کننده آن هستند که 
بیش از هر زمان دیگری، آرزوهای خود را بر باد رفته می بینند. صهیونیست ها در دهه های گذشته تلاش زیادی برای پنهان 
کردن جنایات خود انجام داده بودند تا بتوانند ضمن کسب مشروعیت بین المللی، پروژه عادی سازی روابط با دیگر کشورها را 
پیش ببرند اما جنایات چند هفته اخیر تمام این تلاش ها را به هدر داد و این بار ورود رژیم صهیونیستی به آتش بس به معنی 

این است که افکار عمومی جهان بیش از همیشه به ماهیت واقعی صهیونیست ها پی برده است.
 پذیرش آتش بس در جنگ فعلی به معنی نابودی همه آن چیزی است که آنها برای آن برنامه ریزی کرده بودند. پذیرش 
آتش بس در داخل سرزمین های اشغالی نیز زمینه ساز مشکلات بیشتری برای دولت نتانیاهو خواهد شد چرا که نتوانستند به 
هیچ یک ازوعده ها و اهدافی که اعلام کرده بودند دست یابند و این زمینه ساز انتقادهای بیشتر ازدولت خواهد شد. تحقق 
نیافتن این اهداف نه تنها به معنی سقوط دولت بنیامین نتانیاهو است بلکه به این معنی است که مجموعه حاکمیت جعلی 

صهیونیستی به انتهای راه رسیده است. 
آنها در جنگ فعلی یک بار صحبت از نابودی کامل حماس کردند. بار دیگر وعده دادند تمام تونل های زیرزمینی شهر غزه 

را نابود خواهند کرد. 
یک بار دیگر مدعی شدند که تمام سران حماس را دستگیر خواهندکرد و یک بار نیز مدعی شدند تمام فلسطینی های ساکن 
غزه را از این منطقه اخراج خواهند کرد. تمام این ادعاها را باید در کنار وعده نتانیاهو برای آزادی تمام اسرای صهیونیست از 
دست حماس گذاشت و مشاهده کرد که نه تنها هیچ کدام از این اهداف و وعده های دولت رژیم صهیونیستی در جنگ فعلی 
محقق نشده ، بلکه تمام تلاش های این رژیم برای کسب مشروعیت بین المللی از بین رفته است. در هفته های گذشته مشاهده 
کرده ایم که افکار عمومی جهان در تمام کشورها از جمله کشورهای غربی که دولت های آنها از حامیان پر و پا قرص اسرائیل 
هستند بارها انزجار خود را از جنایات صهیونیست ها اعلام کرده اند و اسرائیل را نامشروع ترین رژیم و بزرگ ترین تهدیدکننده 
است وحتی  نداشته  ارزشی  نظامی هیچ  لحاظ  به  هفته های گذشته  در  اسرائیل  اقدامات  در جهان می دانند.  امنیت  و  صلح 

نتوانستند یک پیروزی نسبی برای حفظ بخشی از آبروی ارتش خود داشته باشند. 
آنها پس از شکستی که در عملیات طوفان الاقصی در ۱۵مهرماه خوردند تلاش داشتند با حملات همه جانبه و کسب پیروزی، 
برای ساکنان سرزمین های اشغالی وشهرک نشینان، احساس امنیت ایجادکنند اما با وجود بیش از ۴۰روز جنایت نتوانسته اند 

به کوچک ترین موفقیتی دست پیدا کنند.
 برهمین اساس می توان گفت رژیم صهیونیستی همان طور که مردم فلسطین وجهان را در این مدت عزادار کرد و تلخ ترین 
از سوی  آتش بس  پذیرش  قاطعیت گفت که  با  را سپری می کند. می توان  دوران  تلخ ترین  زد، خودش هم  رقم  را  حوادث 

اشغالگران صهیونیست یعنی ورود به دالانی تاریک و سیاه و ظلمانی و حرکت سریع اسرائیل در مسیر نابودی کامل.

کلام نخست
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نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج نیروی بسیج 
را با آرمانی جهانی دانست و گفت: در راستای بیانیه گام دوم 
انقلاب اسلامی و در جهت تمدن سازی، الگوی موفق بسیج 
امروز در کشورهای  و  نقاط عالم شبیه سازی شده  اقصی  در 

مختلف شاهد حضور بسیج با نام های مختلف هستیم.
آیت اله سید محمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های این 
هفته نماز جمعه کرج با اشاره به نزدیک شدن روز پنجم آذرماه 
سال  در  که  مستضعفان  بسیج  تشکیل  سالگشت  عنوان  به 
حرکت  این  ریشه  به  شد،  انجام  راحل  امام  دستور  به   ۱۳۵۸
مبارک اشاره کرد و افزود: ریشه این حرکت به تاریخ اسلام و 

قبل از آن و ابتدای خلقت برمی گردد.
وی اظهار کرد: هدف از تشکیل بسیج را می توان از آیه ۴۱ 
سوره توبه استفاده کرد که می فرماید »همگی به سوی میدان 
جهاد حرکت کرده و سبک بال و سنگین بار باشید و با اموال 
و جان های خود در راه خدا جهاد کنید و این برای شما بهتر 

است اگر بدانید«.
وی با بیان اینکه بسیج با جان و مال خود به طور گروهی و 
فردی برای آرمان های اسلام در حال نقش آفرینی است و به 
عنوان بازوی ولی فقیه عمل می کند، گفت: امروز بسیج با تمام 
توان در عرصه های مختلف آماده هست تا ماموریت های خود 

را در دفاع از آرمان های اسلام و انقلاب انجام دهد.
امام جمعه کرج در ادامه به نزدیک شدن روز هشتم آذرماه، روز 
جهانی همبستگی با ملت فلسطین اشاره کرد و افزود: در سال 
های اول انقلاب امام خمینی )ره( مطالبی دارند که امروز آن را 
می توان دید که فرموده اند »امروز تمام قدرت ها و ابرقدرت 
ها دست به دست هم داده اند تا فلسطینی ها به هدف خود 
نرسند حتی بسیاری از کسانی که به ادعا نسبت به فلسطینی 
ها اظهار علاقه می کنند برای این نیست که به اسراییل غلبه 
اند تا مسلمان  کنند بلکه در سکوت دست به دست هم داده 
اسلام  پیروزی  ها  آن  پیروزی  زیرا  نشوند  پیروز  فلسطینی 
است«.وی با بیان اینکه امروز همبستگی در حال تحقق است، 
را هفته  انقلاب اسلامی  تبیینی رهبر معظم  بیانات  داد:  ادامه 
کشورهای  و  جهانی  استکبار  چگونه  که  بودیم  شاهد  گذشته 
حامی صهیونیست را به چالش کشیدند و بیاناتی را در خصوص 
تبعیض نژادی و حقوق پوشالی حقوق بشر آمریکایی داشتند.

وی به موضوع تحریم کالاهای اسراییلی و یا وابسته به این 
رژیم صهیونیستی که توسط مقام معظم رهبری بیان شد اشاره 
کرد و گفت: برای قطع ارتباط با رژیم منحوس کودک کش 
با  و  فلسطین همراهی  ملت  با  مردم جهان  دعوت کردند که 

آرمان های آن ها همدل شوند.

از  بعضی  در  که  زیادی  جمعیت  با  افزود:  همدانی  حسینی 
نشان  گیرد  می  صورت  کشور  نقاط  اقصی  در  ها  راهپیمایی 
از تنفر در سراسر جهان از صهیونیست ها دارد که این تنفر را 
حتی در یهودی ها هم دیده می شود که شعارشان همچون 

ما »مرگ بر اسراییل است« همان شعاری که ما می دهیم.
می  کار  به  تبلیغاتی  و  فنی  تلاش  هرگونه  کرد:  تصریح  وی 
رود تا خباثت دنیای استکبار و هماهنگی آن ها را با هم نشان 
نمی  کردند  می  با هم همکاری  ها  آن  که  زیبایی  به  و  دهد 
شد، مردم دنیا از آن ها متنفر هستند به طوریکه خودشان می 
گویند یهودی ستیزی به بالاترین سطح خود در عالم رسیده 
امن  برای آن ها  بداند هیچ کجای عالم دیگر  و صهیونیست 
اضافه کرد: همچنین  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نیست.نماینده 
تحریم کالاها با نشان اسراییلی و وابسته به این رژیم در کشور 
خودمان هم باید اعمال شود و وزارت صمت و اصناف باید با 
انجام شود  متخلفان  با  برخوردهای لازم  و  ورود کنند  جدیت 
مبادی  از  و  است  قاچاق  کالاها  این  بیشتر  که  خصوص  به 

غیررسمی وارد کشور می شود.
کشور صورت  دفاعی  قدرت  از  که  هایی  رونمایی  گفت:  وی 
به  دقت  و  با سرعت  برومند  جوانان  که  داد  نشان  که  گرفت 
سمت قوی شدن ایران در عرصه های مختلف به خصوص در 
بخش نظامی در حال حرکت هستند که رعبی در دل دشمن 

می افکند تا هیچ وقت نگاهی به سمت ایران نداشته باشند.
امام جمعه کرج افزود: این سرعت حرکت نشان می دهد هر 
چه گزینه داریم روی میز است و اگر دشمنان بخواهند تعرضی 
ایران در سراسر دنیا داشته باشند تکه بزرگ آن ها  به منافع 

دندانشان که کوچکتر از گوششان هست می باشد.
وی با بیان اینکه رهبر انقلاب اسلامی ایران توجه داده اند که 
نسبت به کالاهای ایرانی توجه داشته باشیم مثل تیم فوتبالی 
که قرمز و آبی بر روی تیم خود تعصب دارند که اگر این میزان 
تعصب را نسبت به تولید ملی و داخلی داشته باشیم بسیاری از 
کارها اصلاح می شود.نماینده ولی فقیه در استان البرز با بیان 
اینکه استفاده از تولید داخلی را به یک گفتمان ملی باید تبدیل 
کالای  از  حمایت  در  گفتند  رهبری  معظم  مقام  افزود:  کنیم، 
ایرانی همه مردم نقش دارند و باید در مقام عمل، عمل کنیم 
و دستگاه ها و نهادها و خانواده موظف به استفاده از کالای 
باشند.وی تصریح کرد: تروریست های وحشی که هر  ایرانی 
جا بتوانند خون می ریزند و نسل کشی می کنند و کشورهای 
تروریسم  با  مبارزه  را  حرکت  این  ها  آن  از  دفاع  در  اروپایی 
بین بردن دانشمندان  از  برنامه هایشان  از  دانند که یکی  می 
به  نیز  را  ما  دانشمندان  از  تعدادی  کشورهای مستقل است و 

شهادت رساندند که روز هفتم آذر ماه به یاد شهید فخری زاده 
به نام روز فناوری های نوساخته نام گرفته است.

ارتش  دریایی  نیروی  روز  را  ماه  آذر  هفتم  روز  همچنین  وی 
دریادلان  به  تبریک  ضمن  و  کرد  عنوان  اسلامی  جمهوری 
گفت: در این روز پرسنل ناوچه موشک انداز پیکان در عملیات 
عراق  در  الامیه  و  البکر  نفت  صدور  های  پایانه  به  مرواردید 
کرده  خلق  ای  حماسه  و  کرده  نابود  را  ها  آن  و  کرده  حمله 

و پرچم ایران را بر مرتفع ترین دکل آنجا به اهتزاز درآوردند.
و  به مردم  در حال خدمت  دریایی همیشه  نیروی  افزود:  وی 
است که  بوده  اسلامی  انقلاب  دوره های مختلف  در  انقلاب 
زیردریایی  و  ناوچه  و  ناو  ساخت  از  دستاوردها  این  جمله  از 
با دزدان  تا سفرهای دریایی و حفاظت از کشتی ها و مبارزه 

دریایی است.
در  ایران  امروز  دریایی  نیروی  کرد:  تصریح  کرج  جمعه  امام 
حال حاضر با توانمندی بالا در حفظ امنیت از کرانه های خلیج 
فارس و دریای عمان و اقیانوس هند تا آب های بین المللی 

حضور مقتدرانه دارد.
رییس شورای فرهنگ عمومی استان البرز در ادامه به سالروز 
شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( در روز ششم آذرماه مصادف 
با ۱۲ جمادی الاول )روایت اول( اشاره کرد و با تاکید به حضور 
تاثیرگذار زن در جامعه اسلامی، گفت: تاثیرگذاری فرد و نقشی 
که در زندگی جمعی دارد می تواند یک زن باشد یا مرد باشد 
که  است  اجتماعی  های  نقش  از  یکی  خانواده  مسوولیت  که 
هم زن و هم مرد می تواند عهده دار باشد و زن را نمی توان 

محدود به خانه کرد.
وی افزود: اسلام به زن اجازه داده که به بالاترین مراحل کمال 
دست یابد و در مقابل مسایل جامعه هم خنثی نباشد پس در 
این  به  تمام مسلمانان  اهتمام  منکر  از  نهی  و  به معروف  امر 
در  کرد:  تصریح  کرج  است.امام جمعه  دانسته شده  واجب  دو 
شرع مقدس اسلام بین زن و مرد تفاوتی قائل نشده بنابراین 
اگر بحث نظارت بر حُسن عملکرد کارگزاران و مدیران مطرح 
می شود ناظر بر جنسیت نیست و همگان در این امر واجب 
مشترک هستند.وی ادامه داد: با توجه به شان و مقام انسانی 
باید ضوابط مطابق با شرع  آنان  بانوان دارند برای حضور  که 
مشخص شود و در همین جا بانوی دو عالم نقشی که ایفا کرد 
و  است  کرده  باطل  را  است  اسلام محدود  در  زن  اینکه  نظر 
اقدام به روشنگری هایی کرد که به این وسیله ماهیت جریان 
برانداز و ریشه های دشمنی با علی بن ابیطالب )ع( را تبیین 
کرد. وی اضافه کرد: دختر عدالت خواه و استکبار ستیز رسول 
خدا )ص( با هوشمندی تمام تمام روش هایی را که می شد 
دشمن را افشا و زمین گیر کرد به کار برد که از گریه سیاسی و 
سکوت و اعتصاب و ندیدن افراد بود و در نهایت خطبه آتشین 

در مسجد که نام فدکیه بر آن گذاشتتند.
فدک  فقط غصب  خطبه  این  موضوع  گفت:  کرج  جمعه  امام 
نبود بلکه بهانه ای بود تا واقعیت های اجتماعی در قالب بیان 
واقعیت های دینی مطرح شود و آسیب شناسی جامعه آن روز 
شود و مسوولیت هایی که افراد دارند و بر زمین گذاشتند بر آن 
ها یادآوری شود و حضرت زهرا )س( این کار را در اوج خود 
انجام داد و در نهایت در قالب یک حرکت هوشمندانه دیگر به 

نام وصیت نامه چهره نفاق را نشان داد.
کرج  جمعه  نماز  هفته  این  سیاسی  عبادی  مراسم  پایان  در 
نمازگذاران کرجی با تجمع در صحن مصلای نماز جمعه کرج 
اقدامات خبیثانه رژیم کودک کش  اعتراض خود را نسبت به 
صهیونیستی به نمایش گذاشتند و شعارهای دشمن شکن سر 

دادند.

نماینده ولی فقیه در استان البرز :

هیچ کجای عالم برای صهیونیست ها امن نیست

معاون توسعه مدیریت و منابع استاندار البرز :

البرز به رتبه یکم کشوری در پژوهش و فناوری دست یافت
معاون توسعه مدیریت و منابع استاندار البرز گفت: این 
استان در پژوهش و فناوری از رتبه ۳۱ به رتبه نخست 

کشوری دست یافت.
هفته  سیاستگذاری  شورای  نشست  در  حدادپور  کاوه 
اول  رتبه  این  افزود:  البرز  استان  فناوری  و  پژوهش 
العاده  فوق  رشد  و  مختلف  های  شاخص  نتیجه  در 
شرکتهای دانش بنیان و واحدهای فناور به میزان ۶۵ 
پژوهشی  علمی،  مقالات  درصدی   ۱۰۰ رشد   ، درصد 
عنوان  هزار   ۱۴ از  بیش  تعداد  به  کاربردی  و  بنیادین 

بوده است.
ی با تاکید بر اولویتهای استان البرز و بسترسازی تبدیل 
ایده به محصول در سطح جامعه بیان کرد: با توجه به 
استقرار بیش از ۱۰۰ مرکز علمی تحقیقاتی و آموزش 
ظرفیتهای  تمام  از  استفاده   ، استان  سطح  در  عالی 

از  هستیم  مصمم  قدرت  تمام  با  رابطه  این  در  استان 
در  فناوری  و  علم  قطب  عنوان  به  استان  برتر  جایگاه 
کشور دفاع کنیم و در این راستا از هیچ کوششی دریغ 
نخواهیم کرد .حدادپور ظرفیت های دانشگاه ها و مراکز 
علمی تحقیقاتی و پژوهشی و فناورانه استان البرز را در 
سطح کشور بی نظیر توصیف کرد و گفت: برنامه ریزی 
دقیقی انجام شده که فرایند تبدیل ایده به محصول و 
تجارت  و  بازاریابی  سپس  و  تولید  به  محصول  تبدیل 
محصولات از مقصد استان تنظیم و ریل گذاری شود. 

و  پژوهش  هفته  نقش  راستا  این  در  کرد:  تاکید  وی 
فناوری به عنوان حلقه واسط ارتباط صنعت و دانشگاه 
کننده  تعیین  و  اهمیت  حایز  بسیار  البرز  استان  برای 
البرز  است.نشست شورای سیاستگذاری هفته پژوهش 
بازه  در  فناوری  و  پژوهش  هفته  برگزاری  به  توجه  با 

و  کمیته ها  عملکرد   ،  ۱۴۰۲ ماه  آذر   ۱۸ تا   ۱۱ زمانی 
دبیرخانه های ۹ گانه ذیل ستاد هفته پژوهش و فناوری، 
همچنین در خصوص کم و کیف برنامه ها و تعیین محل 
نمایشگاه فن بازار ، تعیین نقش هر یک از دستگاه های 

اجرایی در این زمینه برگزارشد.

رییس سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز :

نمایشگاه اُسوه با معرفی موفق ترین پایگاه های بسیج 
در مصلای کرج گشایش یافت

رییس سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز از برپایی نمایشگاه اسُوه با معرفی برترین و موفق 
ترین پایگاه های بسیج استان البرز در مصلای امام خمینی ،کرج خبر داد. 

افتتاحیه نمایشگاه اسوه، افزود: در این نمایشگاه  سرهنگ پاسدار محمد فلاحتکار در حاشیه آئین 
اقدامات و دستاوردهای پایگاه های بسیج در موضوعات جهادی، خدمت گزاری و تاثیرگذاری یک 
در  را  اقدامات خود  بسیج  پایگاه های  و  قرار می دهیم  ارزیابی  گروه جهادی در یک محله مورد 

معرض نمایش قرار داده اند.
وی اظهار کرد: امروز ضمن قدردانی از حضور پایگاه های بسیج در نمایشگاه اسوه، ارزیابی اقدامات 

و دستاوردهای پایگاه های بسیج انجام می شود.
رییس سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز هدف از برگزاری این نمایشگاه را معرفی الگوها و 
ایده پردازی برای سایر پایگاه ها دانست و خاطرنشان کرد: به عنوان نمونه یک گروه جهادی کار 
بی منت در یک محله انجام داده و توانسته با استفاده از ظرفیت خیرین، سازمان ها، مساجد، امام 

جماعت مسجد مشکل یک محله را حل و در این زمینه تاثیرگذار باشد.
وی در تشریح برنامه های هفته بسیج گفت: در این هفته ۴۴۰ پروژه عمرانی به بهره برداری می 
رسد و همچنین ۴۴۰ گروه جهادی برای خدمت رسانی به مناطق حاشیه و کمتر برخوردار استان 

البرز اعزام می شوند.

مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز :

باید با نسل جوان همانند فرزندان خود 
برخورد کنیم

مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدا و تبریک به 
مناسبت هفته بسیج ، با اشاره به اهمیت جهاد تبیین  و روشنگری مسائل برای نسل جوان  گفت : 

تعلل در عرصه جهاد تبیین جایز نیست  و این جهاد بزرگ باید از سنگر  مدرسه آغاز شود .
حجت الاسلام والمسلمین محمد نعیمی در » همایش تبیین « در اداره کل آموزش و پرورش استان 
البرز که به همت سازمان بسیج فرهنگیان استان البرز به مناسبت هفته بسیج برگزار شده بود ، افزود: 
مدرسه باید سنگر جهاد تبیین باشد و فرهنگیان و معلمان ضمن علم آموزی باید به وظیفه خطیر 

خود در عرصه جهاد تبیین عمل کنند .
وی با بیان اینکه باید برای برخورداری از یک ارتباط سازنده با نسل جوان برنامه ریزی کنیم ، اظهار 
کرد : باید با نسل جوان همانند فرزندان خود برخورد کنیم و با تشریح و تبیین مسائل ، نگذاریم 

شبهه و پرسشی در ذهن آنها باقی بماند .
با اشاره به تلاش امپراطوری استکباری غرب برای ایجاد فاصله بین نسل جوان و ارزش  نعیمی 
های انقلاب اسلامی ، تصریح کرد : حتی اگر ما امکان پاسخگویی به پرسش و شبهه ای را نداریم 
یا در مورد آن آگاهی نداریم باید در مورد آن تحقیق کنیم و پرسش بی پاسخ در ذهن جوانان باقی 
نگذاریم .وی با اشاره به سخنان امام خمینی ) ره( در خصوص اهمیت جایگاه بسیج مبنی بر اینکه 
افتخار می کنم که یک بسیجی هستم ، عنوان کرد : ابرمردی چون امام خمینی )ره( که ابرقدرت 
های شرق و غرب عالم از هیبت او به لرزه درآمده بودند ، خود را با افتخار بسیجی می داند و این 

مسأله گواه اهمیت جایگاه رفیع بسیج است .
مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان البرز با تاکید بر اینکه بسیج همواره 
به اصول و ارزش های انقلاب اسلامی پایبند بوده است ، تصریح کرد : بسیج همواره در سخت 
ترین لحظات در کنار مردم قرار داشته است و هرگاه که مشکلی در برابر کشور ، نظام و انقلاب 
قرار گرفته است ، این تفکر بسیجی بوده است که راهگشا شده است .نعیمی با تاکید بر اینکه باید 
فرهنگ و ارزش های بسیج در فضایی صمیمانه برای نسل جوان تشریح و تبیین شود ، افزود : اگر 

تفکر بسیجی در جامعه نباشد ، جامعه روی خوش نخواهد دید .
وی با اشاره به سخنان رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر اینکه ارتش کشورهای عربی در جنگ 
شش روزه نتوانست حریف اسرائیل شود ، بیان کرد : امروز با الگو برداری محور مقاومت از فرهنگ 
بسیج یک گروه کوچک چون حماس رژیم صهیونسیتی که مدعی برخورداری از پنجمین ارتش دنیا 

است را در غزه زمین گیر کرده و شرایط خود در آتش بس را به آن تحمیل می کند .
مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز با اشاره به اینکه رمز پیروزی های کشور و محور 
مقاومت تفکر بسیجی است ، خاطرنشان کرد : جوان ایران اسلامی باید با تفکر بسیجی که رمز 
پیروزی، عزت و سربلندی است آشنا شود و این وظیفه من و شما فرهنگیان عزیز است که مدرسه ، 

دانشگاه و جامعه را با ارتباط سازنده به بستر جهاد تبیین و بصیرت افزایی تبدیل کنیم .

مدیرکل فرهنگ و ارشاد استان البرز:

آثار سینمایی با موضوع غزه و فلسطین مظلوم 
حمایت می شود

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز گفت: از آثار سینمایی هنرمندان این استان که مرتبط 
با موضوع غزه و فلسطین مظلوم باشد حمایت می شود.

سعید جابری انصاری در جمع تعدادی از فعالان و هنرمندان حوزه فیلم و سینمای البرز، از فعالان 
و هنرمندان حوزه فیلم کوتاه ، انیمیشن، سینما در خصوص به تصویر کشیدن جنایات رژیم غاصب 

اسرائیل در کشتار مردم مظلوم و بی دفاع غزه دعوت کرد.
وی اظهار کرد: با توجه به کشتار وحشیانه مردم مظلوم غزه توسط طاغوتیان زمان در راس آنها 
آمریکای جنایتکار و صهیونیسم غاصب، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکیدات وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و راهبری های رییس سازمان سینمایی از فیلم نامه های مرتبط با غزه پس از 
بررسی کارشناسان سینمایی برای تولید حمایت می شود. جابری انصاری از هنرمندان و فیلم سازان 
و انجمن های مرتبط در استان البرز خواست تا با ارسال آثار خود تا بهمن ماه سال جاری در این 

کارزار فرهنگی و تبیین ظلم و ستمی که بر مردم غزه رفته اند شرکت کنند.
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این  به  سوز  زباله  فناوری  انتقال  بستر   : گفت  البرز  استاندار 
استان برای استفاده بهینه از پسماندها وکاهش آلودگی زیست 

محیطی فراهم شد.
رسانه  فعالان  نشست تخصصی  حاشیه  در  عبداللهی  مجتبی 
ای جبهه انقلاب البرز افزود:در تعاقب تحقیقات و بررسی های 
صورت گرفته و با توجه به نیاز فوری استان به زباله سوز این 

تفاهم نامه امضا خواهد شد.
البرز بیان کرد: در سفر به چین که با هدف شرکت  استاندار 
در ششمین نمایشگاه بین المللی واردات شانگهای چین ۲۰۲۳ 
صورت گرفت درصدد همراهی بیش از ۳۰ تاجر و تولید کننده 

البرزی و بررسی روند حضور در چنین رویدادهایی، هستیم.
وی ادامه داد: از فرصت ها استفاده کردیم و در خصوص رفع 
پرداختیم.  بررسی  و  تحقیق  به  استان  دغدغه های  و  مسائل 
عبداللهی گفت: طی بازدید های صورت گرفته از شرکت های 
های  زباله  بازیافت  بویژه  و  شهری  خدمات  حوزه  در  موفق 
خشک، تر، بیمارستانی و خاک و نخاله به نتایج خوبی رسیدیم.

وی افزود: چاره اندیشی برای پسماندها در استان البرز از جمله 
مصوبات سفر رییس جمهور به استان البرز بود بنابراین در این 

رابطه نیز با اهتمام ویژه ای وارد شدیم.
طی  لازم  تحقیقات  و  مطالعات  اکنون  گفت:  البرز  استاندار 

چندین مرحله صورت گرفته و در نتیجه مناقصات برگزار شده 
در چارچوب قوانین، پیمانکار مربوطه مشخص شده است.

بازدید  در  نهایی  های  بررسی  به  توجه  با  افزود:  وی 
انتقال  قرارداد  بزودی  چینی،  موفق  های  شرکت  از 

تکنولوژی های زباله سوز نسل جدید از چین به استان البرز 
با حضور پیمانکار مربوطه، امضا می شود.

روزانه حدود یک هزارو۵۰۰ تن زباله به محل دفن زباله های 
البرز در منطقه حلقه دره انتقال می یابد.

استاندار البرز:

 بستر انتقال فناوری زباله سوز به البرز فراهم شد

مدیر کل امور بانوان و خانواده البرز:

در ارائه تسهیلات فرزند آوری و مسکن 
برخوردهای سلیقه ای وجود دارد

رئیس پلیس فتا البرز :

از آب معدنی ۳۰ میلیونی تا برنده 
بدشانسی که ۳۶ میلیون باخت!

مشاور استاندار و مدیر کل دفتر امور بانوان و خانواده البرز گفت: عملکرد بانک های استان 
در ارائه تسهیلات فرزندآوری و ودیعه مسکن در رتبه بندی کشوری مورد رضایت نبوده و 

درصد پایینی از موظفی های مالی خود را محقق کرده اند.
معصومه آقایی افزود: از جمله مسائل و مشکلات مربوط به سیاست های جوانی جمعیت و 
فرزندآوری، تسهیلات بانکی است.  از زمان ابلاغ سیاست های جوانی جمعیت به استان،  
عملکرد  بعضی از بانک ها نسبتاً قابل قبول بوده ، اما در این بین بانک هایی هم هستند 
که  عملکرد رضایت بخشی نداشته اند به طوری که نه تنها دفتر امور بانوان و خانواده 

استانداری که  استاندار، مسئولین  و متولیان امر هم  از این عملکرد راضی نیستند.
از خانواده و جوانی   بانک هایی که بر اساس  ماده ۱۰ قانون حمایت  از بین  افزود:  وی 
جمعیت موظف به پرداخت تسهیلات فرزندآوری شده اند، سه بانک ملی، صادرات و ملت 
در استان با رتبه برتر نسبت به بقیه بانک ها اقدامات بهتری داشته اند، در حالی که  در 
استان رتبه نهم  بانک های  ازدواج هم  در شش ماهه اول سال جاری  حوزه تسهیلات 

کشوری را به خود اختصاص داده اند.
مشاور استاندار و مدیر کل دفتر امور بانوان و خانواده البرز، اظهار کرد: در زمینه همکاری 
بانوان و  امور  استانداری و دفتر  بانک ها و تسریع در پرداخت تسهیلات فرزندآوری، در 
این دفتر  تا حد زیادی پیگیری های  اقدامات لازم صورت گرفته، به طوری که  خانواده 
نتیجه داده و اهمیت این موضوع برای  بانک ها پررنگ تر شده و در حال حاضر جدی تر 

گرفته می شود، اما تا حد مطلوب مورد نظرمان هنوز فاصله داریم.
آقایی در خصوص تسهیلات فرزندآوری اظهار کرد: تسهیلات بانکی شامل هر فرزندآوری 
اینکه فرزند متولد شده، فرزند اول، دوم یا سوم  در خانواده خواهد شد، منتها بر حسب 

خانواده باشد، تسهیلات پرداختی برای آنها متفاوت است. 
در طرح تسهیلات فرزند آوری به  فرزند  اول  ۳۰ میلیون، فرزند دوم ۶۰ میلیون و به 
فرزند سوم ۹۰ میلیون تومان تسهیلات پرداخت می شود. البته این مبالغ  هر سال افزایش 

خواهد داشت،  همانطور که امسال هم نسبت به سال گذشته افزایش داشته است.
وی در خصوص تسهیلات ودیعه مسکن ادامه داد: تسهیلات ودیعه مسکن هم یکی دیگر 
از تسهیلاتی است که به  فرزند سوم به بعد خانواده  تعلق می گیرد و می توانند طبق قانون 

از آن استفاده کنند.
 اما اینکه بانک ها چقدر در این حوزه همراهی می کنند و این ودیعه را  در اختیار خانواده 

قرار می دهند، در این بخش هم از عملکرد بانک ها  ناراضی هستیم.
مشاور استاندار البرز افزود: عدم سخت گیری در ارائه تسهیلات از مهمترین موضوعاتی 
و   استان  در  می شود.  پرداخته  آن  به  جمعیت  قرارگاه های  تمامی  در  تقریباً  که  است 
شعب  امور  هماهنگی  دبیر  توسط  و  است  پیگیری  حال  در  هم  موضوع  این  استانداری 

بانک ها به صورت جدی دنبال می شود.
اما  همچنان  است،  ابلاغ شده  استان  بانک های سطح  تمامی  به  اگرچه دستورالعمل ها 
برخوردهای سلیقه ای وجود دارد. به عبارتی حوزه تامین بانکی مشمول سلایق شخصی 
روسای بانک ها قرار می گیرد و گاهاً مراجعین در سختی قرار می گیرند. هر چند نسبت به 
گذشته در این زمینه شرایط برخورد با ارباب رجوع و ارائه تسهیلات بهتر شده است، اما 

همچنان با استانداردها و سطح مطلوب فاصله داریم .

رئیس پلیس فتا البرز با اشاره به دستگیری ۲۴ باند فعال در فضای سایبری با بیش از ۵۰۰ میلیارد 
ریال کلاهبرداری، از شهروندان خواست به هیچ وجه وارد لینک های ارسالی از شماره های ناشناس 
چه به صورت پیامک و چه در پیام رسان های داخلی و خارجی نشوند و به تماس های تلفنی مبنی بر 

برنده شدن در مسابقات هم توجه نکنند.
با  البرز برای برخورد  اقدامات پلیس فتای  به  با اشاره   سرهنگ رسول جلیلیان در جمع خبرنگاران 
باندهای کلاهبرداری در فضای سایبری، اعلام کرد: از ابتدای سال تاکنون ۱۲ باند کلاهبرداری به 
صورت اسکیمر و ۱۲ باند هم در حوزه فیشینگ با بیش از ۵۰ عضو و ۵۰۰ میلیارد ریال کلاهبرداری 

توسط پلیس فتا البرز شناسایی و دستگیر شده اند.
ارسال  سایبری  فضای  در  کلاهبرداری  اصلی  روش های  از  یکی  اینکه  بیان  با  جلیلیان  سرهنگ 
لینک های آلوده به بدافزار به صورت پیامک یا در پیام رسان های داخلی و خارجی تحت عنوان سامانه 
ثنا یا سهام عدالت است؛ گفت: در صورت ورود به این لینک های آلوده یک بدافزار بر روی گوشی 
قربانی نصب و کلاهبرداران به پیامک های ارسالی و رمز پویا دسترسی و از این طریق قادر به برداشت 
از حساب خواهند بود. علاوه بر این کلاهبرداران از گوشی قربانی به عنوان ابزاری برای ارسال بیشتر 
این لینک های آلوده استفاده می کنند که در این صورت قربانی گرفتار و ملزم به پاسخگویی به دستگاه 

قضایی هم خواهد شد.
وی با بیان این که شهروندان هرگونه پیامک از شماره ناشناس حاوی لینک را به عنوان کلاهبرداری 
تلقی کنند؛ گفت: در صورت بی اطلاعی از این موضوع و ورود به لینک آلوده، در اولین اقدام باید 
اینترنت گوشی را قطع و برنامه نصب شده را از روی تلفن همراه حذف و پس از آن با مراجعه به 
دستگاه قضایی اقدام به شکایت کرد.رئیس پلیس فتا البرز ادامه داد: شهروندان در این خصوص برای 
مشاوره و یا انجام اقدامات اولیه از سوی پلیس فتا، می توانند با مرکز فوریت های سایبری به صورت 
۲۴ ساعته از طریق شماره ۰۹۶۳۸۰ تماس حاصل کنند.وی در خصوص باندهایی که تحت عنوان 
برنده شدن در مسابقات تلویزیونی یا رادیویی از شهروندان کلاهبرداری می کنند هم گفت: این افراد 
پس از تماس تلفنی با شهروندان با شگردهای خاص خود و فن بیان بالا، قربانیان را به سمت دستگاه 
خودپرداز هدایت یا از آنان رمز پویای ارسال شده را اخذ و اقدام به خالی کردن حساب آنان می کنند. 
شهروندان به این تماس ها توجه نکنند تا مورد کلاهبرداری قرار نگیرند.جلیلیان برداشت از حساب 
شهروندان با کپی کارت بانکی با دستگاه اسکیمر را یکی دیگر از شیوه های رایج کلاهبرداری عنوان 
و اعلام کرد: دستگاه اسکیمر یا به صورت یک قطعه کوچک مجزا از دستگاه پوز و یا به شکل همان 
دستگاه پوز قادر به کپی اطلاعات کارت بانکی است و در صورت دادن رمز به شخص کپی کننده 
کارت، وی قادر به برداشت از حساب قربانی خواهد بود. به همین دلیل شهروندان در وهله اول نباید 
از فروشندگان دوره گرد خرید کنند یا در صورت خرید حتماً رمز کارت را دور از دید فروشنده شخصاً 
وارد کنند و رسید خرید را حتماً دریافت کنند. هم چنین داشتن کارت بانکی با موجودی کمتر برای 
انجام خرید و تغییر دوره ای رمز کارت هم احتمال کلاهبرداری اسکیمری را کاهش می دهد.سرهنگ 
در فضای  نوع کلاهبرداری ها  این  با  برخود  برای  البرز  فتا  پلیس  اخیر  اقدامات  به  اشاره  با  جلیلیان 
سایبری گفت: در هفته گذشته همکاران پلیس فتا استان البرز توانستند با اقدامات فنی و اطلاعاتی، 
اعضای چهار باند سازمان یافته با ۱۲ عضو را که به صورت کپی کارت بانکی با دستگاه اسکیمر و 
ارسال لینک های آلوده در قالب پیامک های جعلی سامانه ثنا و سهام عدالت کلاهبرداری می کردند 
را دستگیر کنند.وی افزود: در روش اسکیمینگ، کلاهبرداران در تحت عنوان سوپرمارکت، فروشنده 
دوره گرد و دکه مطبوعاتی، بیش از ۳۵۰۰ کارت بانکی را کپی و مبلغ ۵۰ میلیارد ریال  را از ۱۶۰۰ 
کارت کپی شده برداشت کرده بودند.سرهنگ جلیلیان افزود: در حوزه فیشینگ هم این افراد با ارسال 
لینک های آلوده سامانه ثنا و سهام عدالت اطلاعات حساب دو هزار نفر را سرقت کرده و توانستنه بودند 
۵۰۰ حساب را خالی و بیش از ۲۰ میلیارد ریال برداشت کنند.مرد جوان دیگری هم به خبرنگاران گفت 
که در خانه بوده اما پیامک برداشت مبلغ ۳۰ میلیون تومان از حساب وی برایش ارسال شده است. 
بعد از مراجعه به پلیس فتا متوجه شده که خرید آب معدنی از یک سوپرمارکت در گوهردشت کرج 

منجر به کپی کارت بانکی وی شده و همین قلم جنس برای او ۳۰ میلیون تومان آب خورده است.

مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز:

حفاظت مشارکتی تنها راه نجات زیست بوم های 
کشور است

مدیر کانون های فرهنگی مساجد البرز:

طرح »چالش همت« راهبردی برای تحکیم 
اقتصادی مساجد است

ایران  البرز گفت: اگرچه برای تحقق حفاظت مشارکتی در  مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
مسیر آسانی در پیش نیست اما باید پذیرفت که تنها راه نجات زیست بوم های کشور و البرز همین 

مسیر است.
مجید درگی بر لزوم بهره گیری از توان مشارکت مردمی در حفظ زیست و رفع چالش های زیست 
محیطی تا کید کرد ، افزود: پیش از این حفاظت مشارکتی در برنامه ششم توسعه لحاظ شده بود و 
امیدواریم در برنامه هفتم توسعه نیز یک مسیر قانونی برای بهره گیری از این ظرفیت ملی در جهت 

حفظ محیط زیست دیده شود.
وی اظهار کرد: برای تغییر رویکرد از حفاظت حاکمیتی و حراستی به حفاظت مشارکتی ، الگوهای 
مختلفی در سراسر جهان توسط دانشگاهیان، کنوانسیون ها، سازمان های بین المللی دولتی و غیر 
دولتی پیشنهاد شده که از جمله آن ها می توان به برنامه های جامع مدیریت مشارکتی زیست بوم، 
برنامه CEPA که این دو مورد توسط کنوانسیون رامسر و با تمرکز بر تالاب ها ارائه شده است 
یا برنامه انسان و کره مسکون که توسط یونسکو برای ذخیره گاه های زیست کره در قالب اسناد 
مختلف از جمله برنامه عملیاتی )اکشن پلن ( لیما پیشنهاد شده و ده ها الگوی علمی دیگر که برای 
ایران نیز کاربرد خواهند داشت اشاره کرد.مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز با بیان اینکه حفاظت 
مشارکتی به معنای نفی نقش دولت در حفاظت نیست، گفت: در نظام مدیریت مشارکتی زیست بوم 

دولت نیز نقش خود را به جای خود باید انجام دهد و در این نقش باید پاسخگو باشد.
درگی افزود: اگر ما حفاظت را یک تعبیر واقع گرایانه ببینیم و از تعابیر افسانه ای و رادیکال که مانع 
هر اقدامی در محیط زیست هستند دور شویم و البته خود را گرفتار خوش بینی های مفرط عده ای 
دیگر نکنیم که بیشتر معتقد هستند محیط زیست برای انسان است و انسان حق هر بهره کشی از 
آن دارد و به تعبیر ساده یه یک مفهوم واقعی و معقول از حفاظت رسیده ایم که به طور قطع هدف 
آن توسعه پایدار است و بس. وی با اشاره به اینکه حفاظت یعنی در عین بهره برداری هوشمندانه و 
تضمین پایداری منابع  است، ادامه داد: البته مشارکت به معنای حضور فعالانه، موثر و معنادار تمام 
ذینفعان یا نمایندگان آن ها در تمام فرایند حفاظت از تصمیم سازی تا تصمیم گیری و اجرا و نظارت 
و بازنگری طرح ها به شمار می رود. مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز اضافه کرد: نگاه 
واقع بینانه به وضعیت امروز ایران و شرایط و موانع تحقق مدیریت مشارکتی زیست بوم و حفاظت 
مشارکتی در کشور نیازمند بررسی های علمی و تخصصی است که البته تاکنون توسط دانشگاهیان 
به وفور انجام شده ولی یک بیان کلی و با بهره گیری از یافته های پژوهشگران می توان گفت 
تحقق حفاظت مشارکتی در ایران با موانع جدی روبرو است که موانع حقوقی و قانونی مورد نظر ما 

و تنفیذ آن در برنامه هفتم توسعه مقصود است.

 مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز با اشاره به اهمیت و نقش مشارکت مردم 
در فعالیت های اقتصادی، گفت: طرح »چالش همت« راهبردی برای تحکیم اقتصادی مساجد است.

حجت الاسلام کاظم شکری افزود: با توجه به اهمیت رشد فعالیت های فرهنگی با هدف ارتقاء 
میزان سطح همکاری ها و بهره مندی از توانمندی و ظرفیت های مساجد طرح »چالش همت« در 
قالب تفاهم نامه همکاری وزارت صنعت، معدن و تجارت و ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی 

هنری مساجد اجرا می شود.
وی اظهار کرد: این تفاهم نامه در قالب همکاری با هدف بهینه سازی توانمندی ها مبتنی بر فرمایش 
رهبرمعظم انقلاب در خصوص تحقق شعار سال با عنوان رشد تولید و مهار تورم برنامه ریزی شده 
است.شکری با اشاره به اهمیت شناسایی و استعدادیابی افراد توانمند در حوزه راه اندازی کسب و 
کارهای خرد در قالب رویداد کارآفرینی همت اظهار کرد: کارکرد اقتصادی مسجد تراز اسلامی در 
حوزه اشتغال و کارآفرینی با توجه به نقش کانون های فرهنگی هنری مساجد بستر اثرگذار و موثری 
در امر اقتصادی است.وی تصریح کرد: فعالان مساجد به نوبه خود در رشد چرخه اقتصادی اهمیت 
اساسی دارند و مشارکت در برنامه ریزی و هماهنگی رویدادهای کارآفرینی در شعاع پیرامونی مسجد 

می تواند بخشی از جریان گذاری را فراهم کند.
شکری با بیان این مطلب که اطلاع رسانی رویداد کارآفرینی با همراهی و هماهنگی امام مسجد 
انجام می شود توضیح داد: کمک به برپایی نشست های توجیهی با کانون های متقاضی اجرای 
طرح، حمایت رسانه ای از رویدادو مشارکت در اطلاع رسانی رویداد از اهمیت ویژه ای برخوردار است 

که در این رابطه انتظار می رود اصحاب رسانه همچون همیشه پیشگام و همراه باشند.

نماینده مردم طالقان، ساوجبلاغ و نظرآباد در مجلس شورای اسلامی:

آمار تابستانه جمعیت در طالقان ملاک عمل 
در تصمیم گیری ها قرار گیرد

نماینده مردم طالقان، ساوجبلاغ و نظرآباد در مجلس شورای اسلامی، خواستار این شد 
که آمار تابستانه جمعیت در شهرستان طالقان ملاک عمل در تصمیم گیری ها قرار گیرد.

علی حدادی، نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در مجلس شورای اسلامی، در 
صفحه مجازی خود از پیگیری برای احقاق حقوق شهروندان طالقانی خبر داد.

لحاظ  منظور  به  درخواستی  جمهور  رئیس  از  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نماینده 
بعنوان  طالقان  شهرستان   ۱۳۹۵ سال  تابستان  مسکن  و  نفوس  سرشماری  آمار  نمودن 

ملاک عمل در برنامه ریزی ها و تصمیم گیری ها داشته است.
او در این نامه در واقع خواستار این شده که آمار تابستانه جمعیت در شهرستان طالقان 
ملاک عمل در تصمیم گیری ها قرار گیرد. وی در این خصوص نوشته است که با توجه 
به شرایط خاص جغرافیایی و اقلیمی شهرستان طالقان و اهمیت آمار سرشماری نفوس 
آمار  قرارگرفتن  دنبال  به  مستمر  پیگیری  با  ریزی ها  برنامه  و  تصمیم گیری  در  ومسکن 

نفوس مسکن تابستان سال ۱۳۹۵ شهرستان طالقان بعنوان ملاک عمل هستیم.
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و  مهمترین  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده  مشاور 
بزرگترین دستاورد جنگ غزه را ضربه به تمدن مدرن دروغین غرب و 

شعارهای مربوط به حقوق بشر آنها عنوان کرد.
 سردار سرتیپ پاسدار ابراهیم جباری در همایش اقتدار بسیجیان تبریز، 
اظهار کرد: امروز افکار جهانیان به خوبی دریافتند که همه این شعارها 
ادعاهایی بیش نیست و دیگر مردم جهان حرف های غربی ها درباره 
حقوق بشر را باور نمی کنند و به همه کودک کشی صهیونیست ها 

ثابت شده است.
وی افزود: مردم مقاوم فلسطین پس از ۷۵ سال تحقیر و تحمل رنج ها 
و سختی های بسیار، تصمیم دارند به جای هر روز کشته شدن یک بار 
با عزت و سربلندی کشته شوند اما هرگز تن به خواری و مقاصد پلید 

اشغالگران سرزمین های خود نخواهند داد.
وی با تاکید بر اینکه جنگ غزه تنها با خاتمه جرم و جنایت و حفظ 
و  غزه  مردم  امروز  کرد:  اظهار  یابد،  می  پایان  شریف  قدس  حرمت 
انتها  تا  را  راه  تا  دارند  تصمیم جدی  مقاومت  های  گروه  و  فلسطین 
و آزادی سرزمین های اشغالی ادامه دهند و شهادت یا آزادی را می 

طلبند.
جباری ادامه داد: باید توجه داشت که نبرد بین اسرائیل غاصب و گروه 
های مقاومت تمام شدنی نیست ، چون مبارزه با اسرائیل ادامه دار است 
و راه مردم فلسطین متوقف نخواهد شد، چراکه ۷۵ سال تحقیر و با 

ذلت کشته شدن را دیگر بر نمی تابند.
وی با تاکید بر اهتمام ویژه فلسطینی ها برای تداوم مبارزه با اشغالگران 
قدس، یادآور شد: آتش بس در غزه به هیچ عنوان پایدار نخواهد بود.

وی یادآور شد: به طور قطع فارغ از هر گونه سناریوهای آتش بس و 
سایر موارد، پیروز این جنگ مردم فلسطین است، چون رژیم غاصب 
این جنگ چند  بسیار سنگین و سهمگین در جریان  اسرئیل ضربات 
روزه متحمل شده است که جبران آن هرگز محقق نخواهد شد.سردار 
جمله  از  را  اسرائیل  رژیم  داخلی  و  اجتماعی  اوضاع  به  جباری ضربه 
امروز  گفت:  و  دانست  اخیر  جنگ  تاثیرگذار  بسیار  و  مهم  پیامدهای 
یهودی ها که در سرزمین های اشغالی سکونت دارند به خوبی فهمیده 
اند که این مکان سرزمین موعود نیست و در اراضی اشغال شده زندگی 

می کنند.
وی ضربه به ارتش رژیم صهیونیستی را از دیگر آثار جنگ اخیر غزه 
خواند و با اشاره به ادعاهای بزرگ اسرائیل از اینکه دارای قوی ترین 
ارتش منطقه است، اظهار کرد: تنها ۲ هزار نفر از رزمندگان حماس 
در عرض چند ساعت از دیوارهای بتنی اسرئیل عبور کرده و موانع ۱۰ 
گانه بسیار پیچیده و سخت را کنار زدند و وارد اراضی اشغالی شدند 

که این امر توخالی بودن ابهت ارتش آنها را به رخ جهانیان کشید.
سردار جباری با بیان اینکه دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی اسرائیل 
رصد  ادعای  که  آنها  افزود:  شد،  پاشیده  هم  از  جنگ  این  در  نیز 

اطلاعاتی منطقه را داشتند به طور کامل در جهان و بین افکار عمومی 
رسوا شدند.وی با اشاره به انتشار برخی مطالب کذب در فضای عمومی 
به  ایران  وارد شدن  اینکه  درباره  ای ضدانقلاب  عده  از سوی  کشور 
جنگ غزه آثار و لطمات بیشتری را به کشور تحمیل می کند، تصریح 
کرد: یقین بدانید جمهوری اسلامی ایران هرگز وارد جنگ نمی شود 
و این شایعه پردازی ها از سوی همان افرادی مطرح می شود که در 
سال ۱۳۸۸ فتنه انگیزی کردند و باعث تشدید تحریم ها علیه ملت 
ایران شدند. وی ادامه داد: توصیه ما به این افراد کوتاه فکر این است 
که سکوت اختیار کرده و هرگز درباره مسایل کشور با وجود رهبری 
آگاه، شجاع و مدبر وارد نشوند، چون سال ها کشور در دست آنها بود 

که عملکردشان امروز پیش چشم مردم است.
سردار جباری با بیان اینکه گروه های مقاومت هرگز از ایران دستور 
نگرفته و بر اساس هوشمندی خود عمل می کنند، یادآور شد: آنچه 
این میان به ما مربوط است این است که پای آرمان های مردم  در 
بگیرند  مقاومت  های  گروه  که  تصمیمی  هر  و  ایم  ایستاده  فلسطین 
جنگ  به  را  ایران  پای  بخواهد  دشمن  اگر  اما  ماست،  حمایت  مورد 

بکشاند تردید نکنید چندین بار تلآویو شخم زده خواهد شد.
به گفته وی گروه های مقامت و حماس نابودشدنی نیستند و ادعای 

رژیم اسرئیل مبنی بر از بین بردن این گروه ها دروغی بیش نیست.
مشاور فرمانده سپاه با اشاره به اینکه سرچشمه توسعه و گسترش جبهه 
مقاومت نشات گرفته از هشت سال دفاع مقدس و تفکر بسیجی حاکم 
بر جمهوری اسلامی ایران است، گفت: بسیج اروز الگوی گروه های 
مقاومت در فلسطین، لبنان، یمن، عراق و سوریه است.سردار جباری 
بر آمادگی بسیج برای دفاع از آرمان های اسلام و انقلاب و نیز حریم 
کشور تاکید و اضافه کرد: بر اساس فرمایشات رهبری که بهترین و 
گیراترین تعابیر را درباره بسیج دارند، این نیرو ی مردمی یک فرهنگ، 
تفکر و اندیشه است که همواره در عرصه های اساسی زندگی پیشرو 

بوده و در صحنه ها حاضر شده است.
مهم  بسیار  را  اسلامی  ایران  ملت  علیه  دشمنان  شناختی  جنگ  وی 
دانست و با بیان اینکه باید در این عرصه مجهز شویم و جوانان کشور 
این عرصه  در  اینکه  از  کنیم،  آماده  ها  این هجمه  با  مقابله  برای  را 
ضعیف عمل می شود، ابراز تاسف کرد و افزود: باید گام های بسیار 
محکم و پایداری در آماده کردن جوانان به خصوص در فضای مجازی 
برداشته شود که در این حوزه کم کاری هایی در گذشته صورت گرفته 
است.سردار جباری یکی از آثار منفی جنگ ترکیبی و شناختی دشمنان 
عنوان  شهید  و  کردن جلاد  و عوض  ها  جایگاه  تغییر  را  ایران  علیه 

کرد که این قضیه در جریان اغتشاشات پارسال به عینه مشاهده شد.

مشاور فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی :

 آتش بس در غزه به هیچ عنوان پایدار 
نخواهد بود

رئیس اتاق بازرگانی تبریز:

عده ای نمی خواهند برنامه های اقتصادی دولت 
موفق شود

استاندار آذربایجان غربی:

 سیب آذربایجان غربی صاحب برند می شود

برخی  وجود  و  کشور  موجود  اقتصادی  وضعیت  تشریح  با  تبریز  بازرگانی  اتاق  رئیس   
مشکلات در این حوزه گفت: این مشکلات قابل رفع است اما عده ای نمی خواهند دولت 

در برنامه های اقتصادی خود موفق شود.
یونس ژائله در بیست و هفتمین همایش ملی توسعه صادرات غیرنفتی در تبریز اظهار کرد: 
این عده هرجا رفتیم مانعی سر راهمان گذاشتند، مشکلاتی درست می کنند و به رغم 
اینکه بزرگان دولت، به دنبال تسهیل امور هستند این عده با مانع تراشی، سرعت تولید و 

صادرات را کاهش می دهند.
وی خطاب به وزیر اقتصاد، افزود: ۴۰ سامانه داریم و بیشتر وقت تولید کننده را این سامانه 
ها تلف می کنند در شرکت خود من، ۱۲ نفر روی این سامانه ها وقت می گذارند، نمی 
دانم در کشوری که دچار کمبود منابع هستیم و در جنگ اقتصادی قرار دارد کدام عقل 

سلیمی این موانع را ایجاد می کند؟
ژائله یکی از راهکارهای رفع موانع تولید و افزایش صادرات غیرنفتی را واقعی سازی نرخ 
ارز عنوان کرد و گفت: در جنگ اقتصادی قرار داریم و عده ای این را باور نمی کنند باید 
این اجازه را به همه بدهیم تا به هر میزان و هر جایی که ممکن است ارز وارد کشور کنند 

تا چرخ های تولید و صادرات در این کشور بچرخد.
وی بر اهمیت حمل و نقل در توسعه صادرات نیز اشاره کرد و گفت: ما از گذشته ارتباط 
را  ترانزیتی  مرزی  ارتباطات  مبنا  این  بر  و  داریم  و  داشته  همسایه  کشورهای  با  خوبی 

برقرار کنیم.
ژائله با بیان اینکه در حمل و نقل، شرکت قوی و بین المللی نداریم، افزود: در این حوزه، 
بیشتر راننده و مالک محور است و همین موضوع مشکلاتی را در بخش صادرات ایجاد 
کرده است همچنین بانک ها به بهانه رشد نقدینگی وام نمی دهد و یکی از بانک های 

خصوصی تنها سه درصد منابع خود را به صورت تسهیلات ارایه کرده است.
وی بیان کرد: برای تولید ثروت باید نقشه راهبردی تهیه کنیم و زمینه را برای حضور 

قدرتمند بخش خصوصی فراهم سازیم چگونه می شود.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی از برندسازی برای سیب درختی تولیدی 
استان برای حضور موثرتردر بازرهای هدف خبر داد.

خسرو شهبازی در بازدید استاندار آذربایجان غربی از نمایشگاه بین المللی ماشین آلات و 
صنایع کشاورزی در ارومیه، اظهار کرد: از چهار میلیون تن سیب درختی تولیدی کشور، 

یک تا ۱.۵ میلیون تن توسط کشاورزان این منطقه تولید می شود.
وی اضافه کرد: با حمایت استاندار آذربایجان غربی و مشارکت بخش خصوصی در یک 
استان، سیب  در سطح  مکانیزه  بندی  بسته  و  واحدهای سورت  اندازی  راه  با  اخیر  سال 
با انجام فرایندهای  پادرختی که در گذشته برای استان یک معضل بود، در حال حاضر 
تکمیلی به یک محصول باارزش صادراتی تبدیل و در حال حاضر ۴۰۰ هزار تن محصول 

آماده صادرات به بازارهای هدف شده است.
معتمدیان عنوان کرد: پیش از راه اندازی واحدهای سورت و بسته بندی مکانیزه، سیب 
درختی صادراتی استان بعد از رسیدن به کشور مقصد دوباره بسته بندی و سورت می شد که 

از کیفیت محصول کاسته می شد که این مشکل تا حدود زیادی رفع شده است.
استاندار آذربایجان غربی خاطر نشان کرد: درصدد برندسازی برای سیب استان در راستای 

توسعه صادرات و یافتن بازارهای جدید خارجی هستیم.
به  بندی خود  وزن  با  و  استان سایزبندی شده  درختی  اکنون سیب  افزود: هم  شهبازی 
کشورهایی مثل روسیه، پاکستان، هندوستان، عربستان، ازبکستان و همچنین کشورهای 

حوزه خلیج فارس صادر می شود.

مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی:

تخصیص پروژه به۳۰هزار نفر متقاضی 
نهضت مسکن ملی در آذربایجان غربی

مدیرعامل آب و فاضلاب آذربایجان شرقی:

مشکلی در تامین و کیفیت آب شرب 
تبریز وجود ندارد

 مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت: متقاضیان واجد شرایط طرح نهضت ملی مسکن در استان 
به ۴۳ هزار و ۲۱۹ نفر رسیده که از این تعداد برای ۳۰ هزار نفر متقاضی تخصیص پروژه انجام شده است.

با  نامه در گفت و گو  این تفاهم  آئین امضای  به گزارش خبرنگار مهر، سید محسن حمزه لو در حاشیه 
خبرنگاران افزود: تخصیص زمین برای تمامی متقاضیان انجام شده و اراضی مورد نیاز برای ساخت ۱۸۰ 
با این آمار آذربایجان غربی رتبه سوم کشوری را در عملکرد  هزار واحد مسکونی احصا و تأمین شده و 

اجرایی طرح های نهضت ملی مسکن کسب کرده است.
این  که  است  مسکونی  واحد   ۹۲۹ و  هزار   ۲۰۳ ساخت  سال  چهار  برای  استان  سهمیه  داد:  ادامه  وی 
واحدهای مسکونی در ۴۸ شهر آذربایجان غربی در بخش های مسکن شهری، روستایی، بازآفرینی شهری 

و خود مالکی احداث می شوند.
حمزه لو با اشاره به اجرای طرح جوانی جمعیت، افزود: در این طرح نیز آذربایجان غربی برای ۵۷۰ متقاضی 
طرح جوانی جمعیت در مرحله نخست اعطای زمین انجام داد و روند طرح همچنان ادامه دارد و ساماندهی 
باقی متقاضیان در حال انجام است و آذربایجان غربی استان برتر کشور در روند اجرای طرح جوانی جمعیت 

در سطح کشور است.
مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی با اشاره به امضای تفاهم نامه با بسیج مهندسان استان گفت: در 
راستای این توافق، بسیج جامعه مهندسان عمران و معماری در راستای حمایت از احیا، بهسازی و نوسازی 

بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری فعالیت خواهد کرد.
حمزه لو افزود: حمایت از احیا، بهسازی و نوسازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری، حمایت از تولید 
و عرضه مسکن با هدف تسریع در تحقق اهداف بازآفرینی شهری و شتاب بخشی به اجرای سیاست های 

نوسازی مساکن در بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری از اهداف این تفاهم نامه است.
وی اضافه کرد: بسته های تشویقی ۱۹ گانه و تسهیلات بانکی برای واحدهای مسکونی بافت های فرسوده 

شامل محدوده ها و محلات هدف بازآفرینی شهری در آذربایجان غربی در دست اجراست.
مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی ادامه داد: گسترش خدمات زیربنایی در محدوده های بازآفرینی 
شهری و ساماندهی بافت تاریخی در استان از دیگر مواردی است که در آذربایجان غربی دنبال می شود.

وی اظهار کرد: توجه به نوسازی بافت های فرسوده و گسترش خدمات در این محدوده ها موجب رونق 
صنعت ساخت مسکن می شود که البته توسعه این صنعت نیازمند همکاری و هم افزایی تمام دستگاه های 
اجرایی است.حمزه لو گفت: بهسازی و ایمن سازی بافت های فرسوده به مشارکت و همکاری دستگاه های 

خدمات رسان و همچنین همکاری مردم و بخش خصوصی و انبوه سازان نیاز دارد.

تبریز  شرب  آب  کیفیت  و  تامین  در  مشکلی  گفت:  آذربایجان شرقی  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل   
وجود ندارد و بر اساس نتایج آزمایش های صورت گرفته در آزمایشگاه ها کیفیت آب شرب تبریز 

استاندارد است.
محمد خانی اظهار داشت: سد نهند به عنوان یک ذخیره استراتژیک برای ما به حساب می آید. امسال 
شاهد بحران بی سابقه ای در بحث آب شهر تبریز بودیم ولی این بحران آورده هایی را نیز برای ما 
داشت که از آن جمله می توان به وصل شدن زرینه رود به تمام خطوط تبریز و بهتر شدن کیفیت 

آب در مناطق شمال و شمال شرق تبریز اشاره کرد.
تابستان  در  یافته  انجام  اقدامات  در خصوص  آذربایجان شرقی  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل شرکت 
سالجاری گفت: برای افزایش تاب آوری منابع آبی کلانشهر تبریز، امسال باتوجه به اقدامات شرکت 
آب وفاضلاب آذربایجان شرقی، با اجرای طرح تأمین دائمی آب تبریز، پتانسیل تولید آب شهر برای 
سال های بعدی افزایش یافته و منابع تأمین آبی خوبی به دست آمده است. لذا منابع استحصالی تبریز 
هزار لیتر درثانیه افزایش یافت، و امروز سد نهند به عنوان یک ذخیره بالادستی و استراتژیک برای ما 
به حساب می آید.وی افزود: بزرگترین دستاورد پروژه هایی که در تابستان امسال به اتمام رسید، این 
بود که سراسر شهر تبریز از طریق ایستگاه های پمپاژ داخل شهر با ظرفیت بالا به منبع آب زرینه رود 
وصل شده اند و اکنون هر کجا که لازم باشد، می توانیم آب این منبع را به آن نقطه شهر برسانیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی افزود: بحران آب تابستان امسال باعث شد که 

ما تا پنج سال در تبریز مشکل تأمین نداشته باشیم ولی به شرط اینکه تا پنج سال آب ارس برسد.
خانی تاکید کرد: ما در واقع حق استفاده و برداشت از آب های زیر زمینی را نداریم زیرا این آب ها 
و  مدت  برای طولانی  تبریز  پایدار  آب  تأمین  چاره  راه  تنها  ارس  آب  و  می باشد  آیندگان  سرمایه 
سال های آینده خواهد بود و با تلاش همکاران آب منطقه ای انشالله تا چند سال آینده شاهد اتمام 
این پروژه بزرگ باشیم.وی گفت: آب چاه موقعیتی دارد که در مدت محدود آب قابل شرب می دهد و 

اگر قرار بر استفاده طولانی مدت باشد در آینده حتماً با مشکل کیفی مواجه خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی در خصوص کنترل کیفی آب شرب استان خاطر 
نشان کرد: ما هر لحظه حاضر به تضمین آب شرب تبریز هستیم که مورد تأیید شبکه بهداشت است 

و هر روز نزدیک به ۵۰۰ مورد نمونه برداری از نقاط مختلف تبریز انجام می شود.
خانی تاکید کرد: تنها آزمایشگاه مرجع کشور که مورد تأیید استانداردهای اروپایی است در شهر ما 
قرار دارد و نمونه بردای های بهداشت و درمان نشانگر عدم وجود مشکلی در آب شرب تبریز است.

وزیر اقتصاد:

اهتمام دولت خودکفایی در حوزه سلامت است
وزیر امور اقتصاد و دارایی با بیان اینکه کاهش وابستگی در حوزه سلامت کشور افتخاری بزرگ 

است، گفت: دولت در این خصوص اهتمام جدی دارد.
 سید احسان خاندوزی  در مراسم افتتاح خط تولید سِرُم سازی شرکت دانا در تبریز اظهار کرد: 
بینیم که در جهت  این شرکت می  امروز در  را  باشد آن  اقتصاد مقاومتی مصداق داشته  اگر 

خودکفایی بیشتر صنعت داروسازی همت کردند.
وی با بیان اینکه فارغ التحصیلان خبره فعال در شرکت های دانش بنیان سرمایه های واقعی 
کشور در حوزه صنعت از جمله صنعت داروسازی هستند، به مدیران واحدهای داروسازی حاضر 
در این مراسم، گفت: باید از اکنون برای طرح های توسعه ای دست به کار شوید و ما را در کنار 
خود بدانید. استاندار آذربایایجان شرقی با بیان اینکه یکی از دغدغه های استان وضع سراشیبی 
صنایع داروسازی بود که حتی برخی از خطوط تعطیل شده بود، گفت: مشکل نقدینگی این 

صنعت در استان با کمک دولت حل شد.
» عابدین خرم « هم در این مراسم اظهار کرد: دولت تلاش کرد تا از راکد شدن مجموعه 
های داروسازی جلوگیری کند.وی با اشاره به همت جهادی در راه اندازی خطوط تولید جدید 
داروسازی در استان آذربایجان شرقی، گفت: این استان قطب تولید دارو و تحقیقات در این 
حوزه است.وی با تاکید بر حمایت از شرکت های داروسازی ، خاطرنشان کرد: مجموعه های 
از کارخانه  باید  بردار نیست و  انتطار گذاشت چون درمان تعطیل  داروسازی را نمی توان در 
های تولیدی حمایت ویژه کرد.» ابوالفضل نجارزاده « مدیرعامل بانک ملی هم با بیان اینکه 
در نظام بانکی بر اساس راهبرد دولت ملزم به خروج از بنگاه داری هستیم، گفت: این سیاست 
اصلی ماست اما مانع توجه ما به شرکت های تابعه نیست .وی با بیان اینکه منابع بانکی صرف 
امور زیربنایی و توسعه ای کشور می شود، گفت: در بانک ملی طبق سیاست های دولت سرمایه 
گذاری جدید را شروع می کنیم و زمانی که واحدهای تولیدی بی نیاز از حضور بانک ها شدند 
اینکه شرکت سرمایه گذاری  با اعلام  ما خارج می شویم.»عارف نوروزی« مدیرعامل شستا 
تامین اجتماعی ) شستا( ۱۲ شرکت در آذربایایجان شرقی دارد، گفت: در این شرکت ها ۶ هزار 
و ۴۴۶ نفر اشتغال دارند .نوروزی افزود: اقداماتی که شستا در نظر دارد در استان به شدت ادامه 

دارد و به تعهدات خود عمل می کنیم.
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اروزنامه

نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی 
کالای  یک  عنوان  به  عفیفانه  و  متعارف  پوشاک  گفت: 
راهبردی برای اعضای خانواده ها با هدف ساماندهی حوزه مد 

و لباس باید مشمول کالا برگ الکترونیکی شود.
ساماندهی  کارگروه  نشست  چهارمین  در  محمدبیگی  فاطمه 
مد و لباس استان قزوین ضمن بیان این مطلب تصریح کرد: 
پوشاک  حوزه  در  الکترونیکی  کالابرگ  ظرفیت  از  می توان 
داد،  قرار  آن  برای  هم  پوشاک  بن  نیز  بعدها  و  کرد  استفاده 
یعنی ما می توانیم لباس را به عنوان یک کالای فرهنگی و 

راهبردی مشمول کالابرگ الکترونیکی قرار دهیم.
کالابرگ  کمک  با  توان  می  طرح  این  در  کرد:  اضافه  وی 
برای  ایرانی،  پارچه  با  شلوار  و  کت  آقایان  برای  الکترونیکی 
لوازم  کودکان  برای  و  عفیفانه  و  مناسب  لباس  یک  بانوان 

التحریر متناسب با ذائقه فرهنگی آنان قرار داد.
از پوشش  بانوان به صورت طبیعی  محمدبیگی تصریح کرد: 
های طبیعی و عفیفانه استقبال می کنند و متاسفانه به علت 
روند،  می  نامتعارف  های  لباس  به سمت  مناسب  البسه  نبود 
طی تحقیقاتی در یک مقاله خارجی نشان داده شده کسانی 
که پوشش مناسب و حرفه ای متناسب با شغل خود را دارند 
البسه پوشیده و هارمونی رنگ های سنگین تر استفاده  از  و 
و سرمایه گذاری  اقتصادی  کارهای  در  کنند، ۲۰ درصد  می 

موفق تر هستند.
این نماینده مجلس شورای اسلامی بیان کرد: تا مادامی که 
پول، اعتبار و بودجه تامین نشود، نمی توان جریان فرهنگی 
را تقویت کرد، حتی حضرت خدیجه )س( نیز اموال خودشان 
را برای ترویج اسلام در اختیار پیامبر اسلام )ص( برای این 

موضوع قرار دادند.
محمدبیگی با بیان اینکه باید سکوهای فروش لباس متعارف 

تقویت  با  حتم  طور  به  شد:  یادآور  کرد،  تقویت  را  عفیفانه  و 
بانوان  عفیفانه،  همه  و  متعارف  البسه  فروش  ثابت  سکوهای 
این  از  ندارند،  حجاب  به  توجهی  چندان  که  کسانی  حتی 

لباس ها استقبال خواهند کرد.
نماینده مردم قزوین،  آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی 
نکنیم،  تکلیف  تعیین  خودمان  برای  خودمان  اگر  داد:  ادامه 
جامع  سامانه  کرد،  خواهند  تکلیف  تعیین  ما  برای  دیگران 
تجارت، شناسه شیما، تعیین کالاهای فرهنگی و استراتژیک، 
و  مد  برای  تبلیغاتی  دستورالعمل  و  عفیفانه  البسه  از  حمایت 
لباس اگر مورد بی توجهی قرار گیرد، فرهنگ بیگانه جایگزین 

آن خواهد شد.
محمدبیگی تصرح کرد: دولت سیزدهم و مجلس یازدهم که 

انتظار داشتیم  احیا کردند،  را  لباس  کارگروه ساماندهی مد و 
سرعت کارها بیشتر باشد ولی خیلی کند است، نکته بعدی این 
است که مشارکت صمت در این زمینه بایستی بیش از پیش 
افزایش پیدا کند، یکی از این موارد اعطای تسهیلات به زنان 
کارآفرین و مشاغل خانگی به افرادی است که مورد تایید این 

کارگروه و شناسه شیما قرار می گیرند.
وی همچنین یادآور شد: کشور متاسفانه در حوزه تبلیغات مد 
و لباس مشکل دارد و تقریبا این موضوع در تلفن های همراه 
و فضای مجازی کاملا مشهود است،  از آنجایی که اصالت و 
فرهنگ مردم قزوین بسیار غنی و با قدمت بوده و با استان 
های دیگر کاملا متفاوت است، وظیفه ما سنگین تر شده و 

باید کارهای بزرگتری را در این رابطه برعهده بگیریم.

نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی :

 می توان از ظرفیت کالابرگ الکترونیکی 
در حوزه پوشاک استفاده کرد 

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان:

زنجیره فولاد در استان زنجان به زودی
 تکمیل می شود

سرپرست دبیرخانه شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان قزوین :

برنامه ریزی برای اجرای آموزش و پیشگیری از 
اعتیاد در ۲۰ محله قزوین

استان  در  فولاد  زنجیره  اینکه  بیان  با  زنجان  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
کاغذ،  نساجی،  محصول  چهار  تولید  زنجیره  تاکنون  گفت:  می شود،  تکمیل  به زودی 

شوینده ها و سیم و کابل تکمیل شده است.
برخی  با  شدن  مواجه  از  پس  ایجرود  در  فولاد  تولید  واحد  گفت:  منفرد  گلشنی  مجید   
احیا  مدار  در  اکنون  تولید،  در  وقوفه  و  زیستی  محیط  آلایندگی های  ایجاد  و  مشکلات 

قرار گرفته است.
شرکت،  این  قبلی  گذار  سرمایه  گفت:  زنجان  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
این  جدید  گذار  سرمایه  ورود  با  ولی  بود  آورده  بار  به  محیطی  زیست  متعدد  مشکلات 

مجموعه در مسیر احیا قرار گرفته و مقدمات حل مشکلات آن در حال انجام است.
گلشنی افزود: این شرکت فولادی که وابسته به سرمایه گذاران چینی بوده، در شهرستان 
ایجرود مستقر است و اخیراً مشکلاتی بین سهامداران و نحوه فروش آن بین ۲ مالک قدیم 
و جدید پیش آمده بود که رسیدگی به این اختلاف توسط مسئولان قضایی استان تسریع 

و رای قطعی از سوی دادگاه تجدید نظر صادر شد.
وی اضافه کرد: مشکل زیست محیطی این کارخانه هم در شورای تأمین استان مطرح شد 
و از آنجایی که سرمایه گذار قبلی برای محیط زیست آلایندگی های ایجاد کرده کرده بود، 
سرمایه گذار جدید این مجموعه وعده داد که مسئولان استان فرصت بدهند تا مشکلات 

زیست محیطی آن را حل کند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: واحد تولید فولاد در ایجرود پس از 
مواجه شدن با برخی مشکلات و ایجاد آلایندگی های محیط زیستی و وقوفه در تولید، 

اکنون در مدار احیا قرار گرفته است.

سرپرست دبیرخانه شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان قزوین گفت: انعقاد قرارداد 
آموزش و پیشگیری از اعتیاد در ۲۰ محله آلوده قزوین با سازمان های مردم نهاد و گروه 

های مردمی که توانایی نهادینه کردن این موضوع را در جامعه دارند، اجرایی شد.
حسن خدابنده ضمن بیان این مطلب تصریح کرد: با توجه به اهمیت اجرای برنامه های 
پیشگیری و توانمندسازی در نظام آموزشی لازم است که مهمترین مباحث و موضوعات 

در رابطه با اعتیاد در مدارس و دانشگاه ها اجرایی شود.
وی با اشاره به ضرورت انجام اقدامات پیشگیرانه در حوزه اعتیاد برای مدارس و دانشگاه ها، 
تاکید کرد: یکی از آسیب های مهم در حوزه اعتیاد، مدارس و دانشگاه ها هستند که آینده 
دانش آموزان و دانشجویان را به مخاطره می اندازد، بنابراین توجه ویژه به نسل جوان در 
سطح استان و آگاهسازی و توانمندسازی آنها بایستی بیش از پیش مورد توجه نهادهای 

متولی باشد.
خدابنده با بیان اینکه انجام اقدامات پیشگیرانه در حوزه اعتیاد می تواند این حوزه ها را 
نسبت به آسیب های اجتماعی مصون نگاه دارد، اظهار کرد: سوداگران مرگ و قاچاقچیان 
موادمخدر همواره در تلاش هستند تا با فریب دانش آموزان و دانشجویان در محیط های 

آموزشی، سلامت این قشر را به خطر بیندازند.
سرپرست دبیرخانه شورای هماهنگی مبارزه با موادمخدر استان قزوین به ترویج شعارهایی 
با مضامین پیشگیری از اعتیاد اشاره کرد و یادآور شد: نصب این شعارها در ورزشگاه ها 
از  هنگام برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال، فوتسال و سایر رشته های ورزشی یکی 

راهکارهای مهم آموزشی به جوانان است.

فرماندار آوج :

ایمن سازی راه ها از برنامه های اولویت دار
 شهرستان آوج است

فرماندار آوج گفت: بهسازی و ایمن سازی راه های اصلی و روستایی از برنامه های اصلی 
مهم ما بوده که از سوی دستگاه های متولی در حال انجام است.

وحید زرگر ضمن بیان این مطلب افزود: هم اکنون طرح بهسازی جاده آوج - رزن به طول 
هفت کیلومتر در حال انجام است.

وی همچنین به اقدامات صورت گرفته در حوزه راه های روستایی این شهرستان پرداخت 
و تصریح کرد: در همین راستا عملیات بهسازی و آسفالت راه های روستای شهیدآباد و 

همچنین اردلان - دشتک هر یک به طول پنج کیلومتر به انجام رسیده است.
زرگر، مشکل تاخیر در انجام طرح های بهسازی را نبود سهمیه قیر رایگان اعلام کرد و 
یادآور شد: تخصیص قیر رایگان برای شرکت های پیمانکاری به تسریع طرح های بهسازی 
و آسفالت راه ها منجر می شد که با نبودن این سهمیه تقریبا سرعت روند طرح ها کاهش 

یافته است.
فرماندار شهرستان آوج ادامه داد: طرح بهسازی آسفالت راه های روستایی هزینه بالایی 
دارد و نبودن اعتبارات کافی در این رابطه باعث شده تا انجام برخی از طرح ها به قرارگاه 

امام حسن مجتبی )ع( واگذار شود.
این مسوول همچنین بر ایمن سازی راه های اصلی و روستایی شهرستان آوج تاکید کرد 
و یادآور شد: برخی از جاده های موجود این شهرستان از جمله گردنه آوج یکی از خطرناک 
ترین مسیرهای تردد کشور نیز محسوب می شود که همواره و در طول سال با تصادفات 

و تلفات جاده ای روبرو است.
از  به عنوان یکی  آوج  راه های شهرستان  ایمن سازی و بهسازی  زرگر خاطرنشان کرد: 

مطالبات اصلی مردم این منطقه محسوب می شود که همواره در اولویت کارها قرار دارد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان زنجان:

طرح های حفاظت مشارکتی از حیات 
وحش در استان زنجان حمایت می شوند

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قزوین :

ایستگاه های اتوبوس شهری قزوین در 
حال اصلاح و تغییر است

بهبود  برای  کل  اداره  حفاظت  این  گفت:  زنجان،  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
استقبال و  از حیات وحش  از مشارکت بخش خصوصی در حفاظت  وضعیت حیات وحش 

حمایت می کند.
اصلاح شده  پیش نویس  داشت:  اظهار  مهر  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  یافتیان  محمدرضا 
ارسال  دولت  هیات  به  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  توسط  مشارکتی  حفاظت  آیین نامه 
شده است و سازمان حفاظت محیط زیست برای حفاظت بهتر از حیات وحش به ابزارهای 

قانونی بیشتری نیاز دارد.
وی با بیان اینکه تاکنون در کشور ما از ظرفیت بخش خصوصی و ساکنان جوامع محلی برای 
حفاظت از حیات وحش به درستی استفاده نشده است، خاطرنشان کرد: الگوهای موفقی در 

بسیاری از کشورهای دنیا در زمینه حفاظت مشارکتی حیات وحش وجود دارد.
یافتیان افزود: حفاظت از طبیعت و حیات وحش بدون مشارکت جوامع محلی و علاقه مندان 
به سرمایه گذاری در این زمینه ممکن نبوده و سازمان حفاظت محیط زیست برای بهبود 
وضعیت حیات وحش از مشارکت بخش خصوصی در حفاظت از حیات وحش استقبال می 
کند. مدیرکل حفاظت محیط زیست استان، ادامه داد: امروزه شاهد این هستیم که زیستگاه 
به  زیستگاهی  از  ها  گونه  تردد  و  بوده  ای  جزیره  به صورت  در کشور  حیات وحش  های 
زیستگاه دیگر به سبب توسعه صنعتی، افزایش جمعیت انسانها، توسعه روستاها و شهرها، 
تنوع  دلیل  همین  به  و  نبوده  میسر  و..  کشاورزی  شدن  صنعتی  ارتباطی،  راههای  توسعه 

ژنتیکی گونه ها نیز کاهش یافته است.
یافتیان با اشاره به اینکه مسوولان باید برای نجات حیات وحش از بحران های احتمالی آینده 
چاره ای بیندیشند و سازمان حفاظت محیط زیست را یاری کنند، گفت: در زیستگاههای 
حیات وحش روز به روز تغییراتی که انسان در ایجاد آن دخالت دارد را شاهد هستیم و نگرانی 

متخصصان حیات وحش در این زمینه روز به روز در حال افزایش است.
وی با اشاره به اینکه در استان زنجان از طرح های حفاظت مشارکتی گونه های جانوری 
از جمله: آهو، کل و بز و قوچ و میش استقبال می کنیم، افزود: علاقه مندان جهت سرمایه 
گذاری و ایجاد قرق های اختصاصی، طرح های خود را به حفاظت محیط زیست استان ارائه 
کنند تا علاوه بر بهره برداری از ظرفیت غرق های اختصاصی از جمله برگزاری تورهای 
... به بهبود وضعیت تنوع زیستی کشور  از حیات وحش، عکاسی، طبیعت گردی و  بازدید 

نیز کمک کنند.

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قزوین گفت: ایستگاه های موقت اتوبوس 
در شهر قزوین با هدف ارایه خدمات رفاهی به مسافران و براساس طراحی های 

جدید در حال اصلاح و تغییر است.
سید محمدمهدی تقوی ضمن بیان این مطلب، افزود: هم اکنون یک مشاور برای 
این طرح بکارگیری شده و قرار است تا پایان سال جاری بتوانیم ۱۰ ایستگاه جدید 
را نوسازی کرده و تا ۲ سال آینده هم تمامی ایستگاه های اتوبوس درون شهری 

بازسازی شوند.
وی به ایستگاه های موقت اتوبوس اشاره کرد و یادآور شد: برای اصلاح و تغییر 
ایستگاه های اتوبوس به بودجه و اعتبارات بالایی نیازمندیم تا بتوانیم یک ایستگاه 
با سایبان مناسب و حداقل امکانات رفاهی را در طول فصول سرما و گرما برای 

مسافران فراهم کنیم.
تقوی با بیان اینکه شستشو و نظافت در داخل و بیرون اتوبوس ها نیز هر هفته و 
یا هر ۲ هفته یک مرتبه صورت می گیرد، خاطرنشان کرد: اما مساله اصلی ما در 
رابطه به حفظ و نگهداری از اتوبوس ها و تمیز نگاه داشتن آنها مربوط به خطوط 
برون شهری است که هر روز متاسفانه برخی شهروندان با ماژیک و یا خودکار اقدام 

به نوشتن در پشت صندلی های می کنند.
به گفته این مسوول، یکی از درخواست های مردم قزوین جداسازی اتوبوس های 
شهرک دانش و ناصرآباد بود که اکنون این موضوع به علت تعداد محدود اتوبوس ها 
جدید،  های  اتوبوس  تحویل  و  خریداری  با  تا  باشیم  منتظر  باید  و  نیست  میسر 

تصمیم گیری در این حوزه نیز اجرایی شود.
اضافه  قزوینی  شهروندان  های  درخواست  از  دیگر  یکی  کرد:  خاطرنشان  تقوی 
شدن اتوبوس به برخی از خطوط شهر مثل خیابان های راه آهن و سعدی بود که 
البته این مساله با توجه به موقعیت های مکانی آنها قرار شد از مینی بوس استفاده 
کنیم که هم اکنون نیز در حال خرید چند دستگاه از این خودروها برای ناوگان 

اتوبوسرانی این شهر هستیم.
قزوینی  شهروندان  شد:  یادآور  قزوین  شهرداری  اتوبوسرانی  سازمان  مدیرعامل 
می توانند در صورت مشاهده هرگونه تخلف یا بی نظمی، کد اتوبوس را به سامانه 
پیامکی نصب شده در داخل اتوبوس ها ارسال کنند تا کارشناسان ما در سریع ترین 

زمان ممکن به موضوع رسیدگی کنند.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

چرا کاهش وزن سریع به بدن آسیب می رساند؟

دیگر  عوارض  از 
سریع  وزن  کاهش 
گاهی  این است که 
به جای چربی عضله  
از دست می دهید.

کاهش وزن سریع با 
اتفاق  کالری  کمبود 
هم  بدن  و  افتد  می 
و  سوخت  سرعت 
ساز را کم می کند. 

سریع  وزن  کاهش 
های  گروه  حذف  با 
بدن  که  است  غذایی 
از مواد مغذی  شما را 

محروم می کند.

سریع  خیلی  اگر 
ممکن  کنید  کم  وزن 
ایجاد  به  منجر  است 
روانی  مشکلات 

زیادی شود.

در کاهش وزن سریع 
گرسنگی  احساس 
و  شد  زیاد  خواهد 
زیاد  پرخوری  احتمال 

می شود.

سریع  وزن  کاهش 
بدن  آبی  کم  به  منجر 
عوارض  و  شود  می 
یبوست  آن  جانبی 
گرفتگی عضلات است.
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نایب رئیس کمیسیون کشاورزی :

وضع بازار مرغ پایدار شد
نایب رئیس کمیسیون کشاورزی از پایش مداوم بازار گوشت و مرغ 

خبر داد و گفت: بازار مرغ به پایداری رسیده است.
خصوص  در  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس  نایب  عباسی،  علیرضا 
وضعیت بازار گوشت مرغ، گفت: در اردیبهشت ماه سال جاری در 
دوره تصدی وزیر سابق جهاد کشاورزی، مشکلاتی در زمینه تأمین 
نهاده های دامی رخ داد و همین موضوع باعث بروز مشکلاتی در 

زمینه میزان جوجه ریزی و کاهش تولید گوشت مرغ شد.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد با اشاره به اینکه با کاهش 
تولید گوشت مرغ قیمت این محصول در مقاطعی به بیش از ۱۰۰ 
هزار تومان رسید، ادامه داد: با حضور وزیر جدید در وزارت جهاد 
میزان  افزایش  موضوع  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  کشاورزی، 

تا  پیگیری کرد  را  میلیون قطعه در دوره  به ۱۳۰  جوجه ریزی ها 
بتوانیم نیاز بازار داخلی را تامین کنیم.وی با تاکید بر اینکه به دلیل 
آسیب دیدن گله های اجداد و کاهش میزان تولید تخم مرغ نطفه 
میلیون   ۱۳۰ به  ریزی ها  جوجه  افزایش  زمینه  در  مشکلاتی  دار 
قطعه در هر دوره وجود داشت، عنوان کرد: با تدابیر اعمال شده 
شده  ساماندهی  کشور  سطح  در  ها  ریزی  جوجه  میزان  وضعیت 
واردات  طریق  از  مرغ  گوشت  تأمین  مشکلات  از  بخشی  است. 
برطرف شد که پذیرفتنی نیست و باید به سطحی از پایداری برسیم 

که نیازی به واردات نباشد.
عضو هیأت علمی دانشگاه تهران با بیان اینکه باید مراقبت شود 
به واردات  بازار به گوشت مرغ مجبور  نیاز  تأمین  برای  تا مجددا 

نشویم، گفت: مرغداران برای تأمین ذرت مشکل زیادی را نداشتند 
اما با کمبود سویا در بازار مواجه بودند و برای وزن گیری گله باید 
از کنجاله سویا استفاده شود که بخشی از واحدهای روغنگیری و 

بخش زیادی از طریق واردات تأمین شد.
اینکه درحال حاضر  به  با اشاره  نایب رئیس کمیسیون کشاورزی 
از  داد:  ادامه  است،  پایدار  بازار  در  مرغ  گوشت  عرضه  وضعیت 
متولیان تولید طیور وزارت جهاد کشاورزی برای حضور در نشست 
با  مشکلات  و  مسائل  تا  شده  دعوت  کشاورزی  کمیسیون  آینده 

توجه به نزدیک شدن به پایان سال و شب عید بررسی شود. 
باید مراقبت کنیم تا در ماه های آینده در هر دو مولفه ی جوجه یک 

روزه و نهاده های دامی با مشکل مواجه نشویم.

معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: بیش از ۵ هزار واحد 
صنعتی در دولت سیزدهم احیا و به چرخه تولید بازگشت.

شهید  هزار   ۱۴ کنگره  دومین  در  حسینی  محمد  سید 
کارگری کشور که در شرکت کارخانجات داروپخش برگزار 
اظهار  شهدا،  خودگذشتگی  از  و  رشادت ها  از  تقدیر  با  شد 
و  بود  وابسته  انقلاب صنعتی  از  قبل  ایران  داشت: صنعت 

این صنعت در کشورآقا بالاسر داشت.
صنعت  بر  مسلط  انگلیسی های  و  آمریکایی ها  افزود:  وی 
ایران، به کار صنعت اشراف داشتند و اجازه اطلاع از نحوه 

کار و تولید را به هیچ متخصصی در ایران نمی دادند.
در  حتی  اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 

معادن و برخی حوزه های دیگر کار دست آمریکایی ها بود، 
ادامه  وابستگی  این  که  می کردند  تلاش  آنها  کرد:  بیان 

داشته باشد و کار به دست ایرانی ها نیفتد.
با تلاش های صورت  انقلاب  از  بعد  اینکه  بیان  با  حسینی 
در  اقتصادی  استقلال  برای  خوبی  بسیار  اقدامات  گرفته 
که  اقدامات سبب شد  این  کرد:  تصریح  انجام شد،  کشور 
صنعت ایران رشد قابل توجهی داشته باشد و بتواند از این 

شرایط قبل از انقلاب فاصله بگیرد.
بخش  گسترش  و  تقویت  راستای  در  اینکه  بیان  با  وی 
صنعت دولت سیزدهم هم اقدامات مؤثری انجام داده است، 
گفت: بیش از ۵ هزار واحد تولیدی در این دولت احیا و به 

چرخه تولید بازگشت، برخی از این واحدها تعطیل و برخی 
هم مشکلات کمتری داشتند که با اقدامات انجام شده این 

واحدها به چرخه تولید بازگشتند.
دولت  در  اینکه  به  اشاره  با  رئیس جمهور  پارلمانی  معاون 
انجام  تولیدی  واحدهای  به  کمک  برای  خوبی  تحرک 
از  زیر ساخت ها و حمایت  تقویت  با  داد:  ادامه  شده است، 
واحدهای قطعاً وضعیت بهتر از گذشته می شود و در حال 
کار  حال  در  کشور  در  بنیانی  دانش  شرکت های  حاضر 
هستند که برخی کشورها با دیدن محصولات آنها شگفت 

زده می شوند.
حسینی با بیان اینکه این تولیدات نشان از ظرفیت بالای 
بسیار  هوش  از  اسلامی  ایران  فرزندان  گفت:  دارد،  کشور 
انجام کارهای  این هوش سبب  بالایی برخوردار هستند و 

بسیار بزرگ در کشور شده است.
مورد  همیشه  کارگران  و  تولید  اینکه  بیان  با  وی 
و  توصیه  ایشان  و  هستند  انقلاب  معظم  رهبری  حمایت 
راهنمایی های متعددی در حمایت از تولید و قشر زحمتکش 
کارگران دارند، عنوان کرد: این دولت، یک دولت انقلابی 

است و تلاش دارد که از کار مردم کره گشایی کند.
خانواده ای  از  تجلیل  با  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
شهدای داروپخش گفت: کارگران از اقشاری بودند که هم 
در  کار  زمان  در  حتی  و  داشتند  پررنگی  حضور  جبهه  در 
بودند، سربلندی  و حمله دشمنان  مورد هجمه  نیز  شرکت 
یک کشور با نیروی انسانی متخصص و با توسعه باید رشد 
اقتصادی و سرمایه گذاری محقق می شود، در دوران جنگ 
جامعه کارگری طلایه دار نبرد و کار بودند تا چرخ اقتصاد 

کشور متوقف نشود.

معاون رئیس جمهور: 

حمایت از واحدهای صنعتی بهتر از
 گذشته می شود

معاون سازمان انتقال خون مطرح کرد؛

سرد شدن هوا باعث کاهش اهدای خون می شود

با  از کاهش مراجعات به مراکز خونگیری  ایران،  انتقال خون  معاون اجتماعی سازمان 
سرد شدن هوا خبر داد.

فردین بلوچی، با اشاره به پویش سراسری همدلی از ۲۹ آبان تا ۵ آذر با شعار بسیج مردم 
برای اهدای خون، گفت: بسیجیان با شرکت در این پویش به مناسبت هفته بسیج با 

اهدای خون در مراکز انتقال خون سراسر کشور از بیماران حمایت می کنند.
وی با تاکید بر اهمیت ادامه اهدای خون در فصل سرما، تصریح کرد: با سرد شدن هوا 
اهدای خون  پویش های جمعی  و  نیز کاهش می یابد  اهدای خون  برای  مراجعان  آمار 

می توانند در تأمین ذخایر خون کمک شایانی داشته باشند.
بلوچی با دعوت از مردم کشور برای استمرار اهدای خون در ماه های پیش رو، گفت: نیاز 

به خون همیشگی است و بیماران همیشه چشم انتظار سخاوت اهدا کنندگان هستند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی :

ایران جزو ۶ کشور چاق دنیا

وضعیت فرزند متولد از والدین دچار
 بیماری دوقطبی

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، با عنوان این مطلب که بیش از ۷۰ درصد 
افراد جامعه چاق هستند، گفت: ۱۵ درصد مردم استان تهران دیابت دارند.

المللی  بین  کنگره  چهاردهمین  افتتاحیه  در  زالی،  علیرضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
پزشکی  علوم  دانشکده  ابوریحان  سالن  در  متابولیسم  و  ریز  درون  غدد  بیماری های 
علمی  رتبه های  از  دقیقی  آنالیز  ما  بررسی های  در  کرد:  اظهار  بهشتی،  دانشگاه شهید 

داشتیم به ویژه که در رشته غدد و متابولیسم درجه خوب و ممتازی را داریم.
وی با تاکید بر اینکه چالش های بیماری های غدد و متابولیسم تلاش گسترده همکاران 
افراد  از ۷۰ درصد  بیش  و  است  ایران چاقی  در  بیماری  افزود: شایع ترین  را می طلبد، 
جامعه، چاق هستند و ۴.۵ درصد افراد چاقی مفرط دارند که این عدد رو به افزایش است 

لذا نیازمند برنامه های اصلاحی عمیق در این بازه هستیم.
زالی ادامه داد: دیابت مسئله جدی نظام سلامت است که در سال های آینده این مشکل 
افزایش می یابد به طور مثال با قند ۱۲۶، حدود ۱۵ درصد مردم در استان تهران دیابت 
دارند پیش بینی می کنیم در استان تهران و در عرصه ملی، تعداد افراد »پردیابت« به ۲۵ 
درصد افزایش پیدا کنند آمار نشان می دهد از ۴ ایرانی ۳ نفر آگاه به دیابت خود هستند.
وی با بیان اینکه باید بپذیریم ایران جزو ۶ کشور چاق در دنیا است، افزود: در بحث 
تیروئید نیز حدود ۱۰ درصد افراد یک گرفتاری تیروئید دارند پیش بینی می کنیم در ایران 
۷ درصد افراد پرکاری تیروئید اوورت داشته باشند و هشدار داریم که در سال های آینده 

شانس سرطان تیروئید افزایش می یابد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی گفت: روش های نوین را در بیماری ها جدی 

بگیریم چراکه به تشخیص و درمان بیماری کمک می کند.
وی افزود: وجود حدود ۵۰۰ فوق تخصص غدد و متابولیسم، ظرفیت ممتازی برای رفع 

چالش های این حوزه است.

یک روانپزشک گفت: اگر در خانواده ای مادر و پدر هر دو بیماری دوقطبی داشته باشند، 
احتمال تولد فرزند با این اختلال افزایش می یابد.

به گزارش خبرگزاری مهر، فربد فداییاظهار داشت: بیماری دو قطبی جز اختلالات خلقی 
طبقه بندی می شود. فرد مبتلا به بیماری دو قطبی از درون دچار وضعیت خاص خلقی 
است و ممکن است بسیار افسرده باشد و دلیلی برای آن ندارد. این افراد بدون دلیل بسیار 
خوشحال هستند: یعنی فرد از وضعیت عادی خارج شده و این وضعیت ها را فرد ممکن 

است به تناوب داشته باشد.
وی، عمده ترین علت دوقطبی را عوامل ژنتیکی دانست و افزود: شرایط محیطی در این 
این اختلالات تغییراتی است که در میانجی های عصبی رخ  بیماری مؤثر است. علت 

می دهد که به صورت افسردگی و شیدایی بروز می کند.
فدایی با بیان اهمیت مشاوره قبل از ازدواج، بیان داشت: اگر در خانواده ای مادر و پدر هر 
دو بیماری دوقطبی داشته باشند، احتمال تولد فرزند با این اختلال افزایش می یابد. اگر 
قصد ازدواج دارید و مبتلا به دوقطبی هستید نه لازم است وجود بیماری را پنهان کنید 
و نه در ابتدای امر موضوع را مطرح کنید؛ بلکه اجازه دهید چند جلسه با فرد آشنایی پیدا 

کنید سپس موضوع را بیان کنید.
وی اظهار داشت: بیماری دو قطبی از نوجوانی و جوانی آغاز می شود. بحران های مختلف 
زندگی از جمله تحصیل در مدرسه و دانشگاه و انتخاب شغل در مسیر بیماری مؤثر است. 

لذا در این دوران درمان زیر نظر پزشک متخصص توصیه می شود.

سلامت
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شناسه آگهی: ۱۶۰۹۴۷۱ شناسه آگهی: ۱۶۰۹۷۲۶

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۲۶۶۶ هیات اول /دوم موضوع قانون 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج -ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم راه خدا طونی فرزند رحم 
خذا بشماره شناسنامه ۱۹ صادره از الیگودرز در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲۰۱.۴۴ متر مربع از پلاک ۱۱۲ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع در جاده محمد شهر بلوار امیرکبیر 
تختی ۱۶ پلاک ۷ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم منصور عسگری محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدو ر سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۲/۹/۴

تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۹/۱۹
مهران رشيدی-رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه دو کرج

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
اول/  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۷۵۵  برابر  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای 
دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /

خانم کمال بردبار ذکی فرزند علی بشماره شناسنامه ۱۸۱۷ صادره از در یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت ۱۳۷.۱۴ مربع پلاک فرعی از پلاک ۱۱۵۳ فرعی از ۱۲ اصلی واقع 
در استان البرز ، ماهدشت ، شهرک صنعتی خوارزمی، دهم جنوبی، نبش کوچه امامت، پلاک 
۲ خریداری از مالک رسمی آقای خانم غلامعلی شمس محرز گردیده است لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۲/۹/۴

تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۹/۱۹
مهران رشيدی-رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه دو کرج

سرمربی اسبق تیم فوتبال نوجوانان ایران گفت: بازیکنان و اعضای 
کادرفنی تیم فوتبال نوجوانان عملکرد خوبی را در جام جهای زیر 

۱۷ سال از خود نشان دادند و نباید از آنها گلایه مند باشیم.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال نوجوانان ایران در رقابت های 
جام جهانی زیر ۱۷ سال اندونزی پس از کسب دو پیروزی مقابل 
تیم های برزیل و نیوکالدونیا و شکست برابر انگلیس با ۶ امتیاز پا 
این  به مرحله یک هشتم نهایی گذاشت. نوجوانان کشورمان در 
مرحله رو در روی مراکش قرار گرفتند و با اینکه تا دقیقه ۹۰+۴ 
از حریف خود پیش بودند، با دریافت گل تساوی، کار به ضربات 
پنالتی کشیده شد و شاگردان حسین عبدی با قبول شکست ۴ بر 

یک از دور مسابقات کنار رفتند.
اکثر  تحسین  رقابت ها،  این  در  نوجوانان  تیم  خوب  عملکرد 
خصوص  همین  در  داشت،  همراه  به  را  فوتبال  کارشناسان 
فوتبال  تیم  اسبق  سرمربی  مهر  دوستی  علی  با  گفت وگویی 

نوجوانان داشته ایم که در ادامه آن را می خوانید.
جام  در  ایران  نوجوانان  کلی  عملکرد  خصوص  در  مهر  دوستی 
که  دارند  دوست  مردم  همه  داشت:  اظهار  سال   ۱۷ زیر  جهانی 
مسابقات زیبایی را ببینند و نوجوانان ما با عملکرد خود دقیقاً چنین 

کاری کردند. فوتبال ایران در بخش پایه باید اهدافی را دنبال کند 
و بدون برنامه نمی شود نوجوانان را پرورش داد.

ویترین  عنوان  به  پایه  تیم های  از  اروپا،  فوتبال  در  داد:  ادامه  او 
تیم های بزرگسال یاد می شود، چون بازیکنانی که در تیم های پایه 
بازی می کنند خیلی زود پا به تیم های بزرگسال خواهند گذاشت. 
خوب بازی کردن هدفی است که مسئولان فوتبال پایه در خارج از 
کشور بسیار به آن می پردازند. سرمربی اسبق تیم فوتبال نوجوانان 
کرد  آغاز  خوب  بسیار  را  جهانی  جام  کشورمان  تیم  افزود:  ایران 
آرزو  ها  تیم  از  خیلی  آورد.  دست  به  را  انتظاری  از  دور  نتایج  و 
مقابل  و  گروهی  محله  در  کنند.  جهانی صعود  جام  به  که  دارند 
تا  تیم هایی  چنین  بودیم،  عالی  بسیار  انگلیس  و  برزیل  تیم های 
دندان مسلح هستند و بازی کردن مقابل آنها بسیار سخت و دشوار 
است. نوجوانان ایران با پیروزی مقابل برزیل و باخت شرافتمندانه 
مقابل انگلیس نشان دادند که باید روی آنها سرمایه گذاری شود.

انگلیس  مقابل  پایانی  دقایقی  شکست  در خصوص  مهر  دوستی 
شده  کسب  نتایج  ما  گفت:  مراکش  برابر  تساوی  گل  دریافت  و 
در این دو دیدار را نباید تقصیر بازیکنان و اعضای کادرفنی تیم 
نوجوانان بیاندازیم. بازیکنان ما همانطور که بازی دو بر صفر باخته 

توانایی شکست  کردند،  دو عوض  بر  سه  برد  با  را  برزیل  مقابل 
انگلیس و مراکش را هم داشتند اما به دلیل بی تجربگی و عدم 
برگزاری دیدار های تدارکاتی مناسب، این دو دیدار را به حریفان 
خود واگذار کردیم که با توجه به سن و سالی که دارند نمی شود 

بر آنها خرده گرفت.
مربی تیم های پایه فوتبال کشورمان ادامه داد: دور هم جمع کردن 
بازیکنان نوجوان بسیار سخت است و بابت حذف تیم ملی نباید 
کادرفنی را مورد سرزنش قرار داد. مسئولان فدراسیون فوتبال هم 
در حد توان خود مقدمات خوبی را برای حضور تیم نوجوانان در 
جام جهانی تدارک دیدند. از الان به بعد کار اصلی برای مسئولان 
جوانان  تیم  تا  کنند  بازیکنان حمایت  این  از  باید  و  آغاز می شود 

خوبی را هم داشته باشیم.
او خاطر نشان کرد: فوتبال رشته ای است که نمی شود نتیجه آن را 
پیشبینی کرد. بازیکنان ما اگر در دقایق پایانی دیدارها تمرکز خود 
را حفظ می کردند اکنون در مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی 
از سوی فدراسیون  این حال سرمایه گذاری ها  با  حضور داشتم. 
فوتبال باید ادامه دار باشد تا تیم های پایه خوبی در رده های سنی 

مختلف داشته باشیم.

سرمربی اسبق تیم فوتبال نوجوانان ایران :

عملکرد نوجوانان عالی بود

 نایب رییس هیات تکواندوی استان البرز :

دختران تکواندوکار البرزی ۲۹ مدال 
ملی و بین المللی کسب کردند

مهدی تاج:

سیستم کمک داور ویدئویی نقش جهان 
مورد تایید ما نبود

واکنش ورزشگاه آزادی به بستن پیست اتومبیلرانی: 

پلمب نکردیم، اجازه
 مسابقه نمی دهیم!

بانوان ورزشکار  بالای  توانمندی  به  اشاره  با  البرز  استان  تکواندوی  رییس هیات  نایب   
البرزی اعلام کرد: امسال دختران هوگوپوش ۹ مدال بین المللی و ۲۰ مدال ملی را برای 

این استان به ارمغان آوردند.
البرزی طی سال جاری به صورت  از دختران هوگوپوش  نفر  افزود: ۲۰  نرگس حسینی 

مقطعی و دائمی در اردوهای تیم ملی حضور داشته اند.
البرزی در رشته  بانوان  بیانگر عملکرد قابل تحسین برانگیز  اینکه این آمار  با بیان  وی 
تکواندو است، اظهار کرد: اکنون جمعیت تکواندوکاران البرز ۶۹ هزار نفر است که نیمی 

از آنان بانوان تشکیل می دهند.
به  تا  برسانیم  ثبت  به  را  بهترین عملکرد  اینکه همواره تلاش کردیم  به  اشاره  حسینی 
از  گفت:  برسانیم،  یاری  و  بالاتر کمک  در سطح  تکواندو  فدراسیون  به  بتوانیم  آن  تبع 
انتخابی و آزاد را برای تشکیل تیم های منتخب  ابتدای سال جاری تاکنون ۱۲ رقابت 
استان برگزار کردیم که در نتیجه آن ۲ تیم منتخب نوجوانان و خردسالان به رقابت های 
قهرمانی کشور اعزام شدند.وی گفت: در کنار تشکیل تیم های منتخب از برنامه ریزی و 
حضور مستمر بازیکنان در پایگاه استعداد یابی غافل نبوده ایم و تمرینات نفرات منتخب 
استان زیر نظر مربیان مجرب به صورت هفتگی و مستمر در حال انجام است و در نظر 
از تکواندوکارانی که در پایگاه قهرمانی و استعداد یابی حضور  داریم در سال های آتی 
دارند به عنوان پشتوانه های اصلی در تیم ها ی مختلف استان بهره مند شویم و نهایت 
استفاده را از آموخته های تخصصی آنان که بر اثر تکرارو تمرین به وجود آمده، ببریم. 
نایب رییس هیات تکواندوی استان البرز با بیان اینکه در تیم های ملی پومسه و کیوروگی 
نیز از وجود سه مربی استان در قامت سرمربی استفاده شده است ، افزود: برگزاری لیگ 
های منظم،پویا و پرجمعیت در کلیه رده های سنی از نقاط قوت هر استان محسوب می 

گردد که این مهم در البرز به نحو احسن اجرا شده است.

رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص مسائلی چون جام ملت های آسیا، سیستم کمک داور 
ویدئویی، قانون سقف بودجه و پرونده مارک ویلموتس صحبت کرد.

مسابقات جام ملت های آسیا از ۲۲ در در کشور قطر برگزار خواهد شد و تیم ملی ایران 
باید در این رقابت ها حاضر شود.

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص حضور تیم ملی در مسابقات جام ملت های 
آسیا گفت: هتل و زمین تمرین تیم ملی ایران برای جام ملت های آسیا در قطر رزرو شده 
کلیدی  بازیکنان  برخی  حضور  عدم  درباره  است.  شده  پرداخت  آن  هزینه های  و  است 
این  در  بازیکنان  امیدواریم همه  و  است  نشده  آسیا صحبتی  در جام ملت های  لژیونر  و 

رقابت ها حضور داشت باشند.
مهدی تاج همچنین ضمن اشاره به سیستم های کمک داور ویدئویی که در دو ورزشگاه 
نقش جهان و آزادی نصب شده بودند اعلام کرد: »وی ای آر« ورزشگاه نقش جهان مورد 
تأیید مجموعه ما نبود و از این ورزشگاه خارج شده است اما وی ای آر ورزشگاه آزادی 
ماندگار است و وقتی داوران ما آموزش دیدند و فیفا مجوز استفاده را داد می توانیم در لیگ 

هم از این دستگاه استفاده کنیم.
گفت:  بودجه  سقف  قانون  با  باشگاه ها  مدیران  موافقت  خصوص  در  فدراسیون  رئیس 
مدیران باشگاه های لیگ برتری با من صحبت کردند و گفتند اگر قانون سقف بودجه نبود 

امسال باید شش هزار میلیارد هزینه می کردیم.
با پرونده مارک ویلموتس سرمربی سابق تیم ملی گفت: حقوق  پایان در رابطه  تاج در 
این پول  فیفا هم مشخصاً نوشته است  نامه  و دستمزد ویلموتس پرداخت شده است و 
پرداخت شده است، مالیاتی به آقای ویلموتس تعلق نخواهد گرفت که ما پرداخت کنیم، 

این مالیات باید توسط خود ویلموتس و در کشور خودش پرداخت شود.

نگرفته  صورت  اتومبیلرانی  پیست  در  پلمبی  هیچ  گفت:  آزادی  ورزشی  مجموعه  مدیر 
برگزاری  امکان  تنها  و  ندارند  پیست  در  فعالیت  برای  مشکلی  رشته  این  ورزشکاران  و 

مسابقات وجود ندارد.
علیرضا فاضلی، مدیر مجموعه ورزشی آزادی، در خصوص بستن پیست های اتومبیلرانی 
و موتورسواری مجموعه ورزشی آزادی تهران از سوی شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی به دلیل بدهی فدراسیون به این شرکت اظهار کرد: ورزش دوستان و کارمندانی که 

در پیست اتومبیلرانی فعالیت می کنند 
مشکلی برای تردد و استفاده از پیست برای انجام فعالیت های ورزشی ندارند. وی گفت: 
در  تنها  کردیم  اعلام  آنها  به  داشتیم  اتومبیلرانی  فدراسیون  رییس  با  که  طی صحبتی 
صورتی امکان برگزاری مسابقات را در پیست دارید که تعاملات لازم را با شرکت توسعه 

و نگهداری اماکن ورزشی کشور داشته باشید.
انتظاری است که مردم و  و  داریم  بیت المال  برابر  ما در  این دقیقا وظیفه ای است که   

جامعه ورزش از ما دارند.
فاضلی در پایان افزود: در پیست اتومبیلرانی باز است و هیچ پلمبی صورت نگرفته و افراد 
حاضر در پیست نیز فعالیت خود را دارند، تنها برای برگزاری هر رویداد باید تعاملات لازم 

را با شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی انجام دهند. 
البته پیش از این نیز در این زمینه با فدراسیون نامه نگاری انجام داده و به آنها اعلام کرده 
بودیم که برای برگزاری هر نوع رویدادی باید با شرکت توسعه تعاملات لازم را انجام 

دهند که متاسفانه این کار را انجام ندادند.

آگهی مفقودی

به اطلاع می رساند پروانه بهره برداری شرکت طیف فیدار 
انرژی )سهامی خاص( ثبت شده به شماره ۵۵۳۸۵۶ مورخ 
اداره  در   ۱۴۰۰۸۵۶۶۶۷۷ ملی  شناسه  با   ۱۳۹۸/۰۶/۰۳
استان  نشانی:  به  تجاری  غیر  موسسات  و  ها  شرکت  ثبت 
البرز،شهرستان فردیس ، شهرک صنعتی غیر دولتی سیمین 
از  فرعی   ۱۲۶۳۶(۱۱۸ پلاک  شرقی،  هفتم  ،خیابان  دشت 
۱۶۳ اصلی( کد پستی : ۳۱۶۵۹۴۳۷۸۰ مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط است.
نوبت اول : ۱۴۰۲/۰۹/۰۴
 نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۱۹
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سبز  فضای  و  منظر  سیما،  تخصصی  کمیته  دبیر   
کلانشهرهای کشور اعلام کرد: با توجه به محدودیت منابع 
آب شرب ، احداث تصفیه خانه ها و بهره مندی از آبیاری 
شده  آغاز  کشور  شهرهای  برخی  در  سبز  فضاهای  پسابی 

است.
عامل  مدیران  تخصصی  نشست  حاشیه  در  جوادیان  پیام 
سبز  فضای  و  منظر  سیما،  های  سازمان  کارشناسان  و 
 : برگزار شدگفت  میزبانی کرج  به  کلانشهرهای کشور که 
اکنون طرح احداث و توسعه تصفیه خانه های فاضلاب و 
پساب سطحی در برخی کلانشهرها از جمله کرج ، اصفهان 

، مشهد و قم به اجرا درآمده است.
وی ادامه داد: از آنجا که منابع آبی کشور به علت تغییر اقلیم 
تمام شهرهای  فراوان مواجه ست،  با کاستی  بارشی  و کم 
کشور به ناچار باید به سمت آبیاری پسابی فضای سبز روی 
بیاورند چرا که این روش افزون بر جلوگیری از هدر رفت 

آبها از مصرف بی رویه آب شرب جلوگیری می کند.
دبیر کمیته تخصصی سیما ، منظر و فضای سبز کلانشهر 
های کشور گفت : اکنون برخی شهرهای کشور مانند مشهد 
در زمینه تصفیه و آبیاری پسابی فضای سبز پیشتاز هستند 

که باید از تجارب آنها استفاده بهینه شود.
وی یکی از اهداف نشست امروز مدیران سازمان های سیما 
، منظر و فضای سبز کلانشهرهای کشور بررسی مشکلات 
چارت سازمانی این سازمان ها عنوان کرد و افزود: درصدد 
کشور  سراسر  در  آن  سازی  همسان  و  مشکلات  این  رفع 

هستیم .
رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
منظر  و  سیما  کمیته  نشست  یکمین  و  سی  در  کرج 
کلانشهرهای کشور گفت: طرح کمربند سبز کرج از پارک 
جهان نما تا بهشت سکینه، بیش از یک دهه در کرج تدوام 
داشته و اکنون بیش از دو هزار هکتار جنگلکاری در کرج 

محقق شده است.
تخصصی  کمیته  نشست  یکمین  و  سی  در  عاقلی  علیرضا 

کرج  کلانشهر  گفت:  کشور  های  کلانشهر  منظر  و  سیما 
مدیون  را  خود  امروز  سرسبزی  و  زیبایی  طراوت،  استمرار 
تلاش های مجموعه زحمتکشان سبزپوش گذشته می داند 
و جا دارد در این جلسه قدردان تمام زحمتکشان شهر کرج 
باشم.عاقلی با بیان اینکه محدودیت منابع آبی امروز یکی از 
مشکلات توسعه فضای سبز کلانشهر های کشور محسوب 
گذشته،  دهه  یک  طی  سازمان  این  کرد:  اظهار  شود،  می 
در بخش  را  و عملیاتی  فعالیت های ستادی  از  مجموعه ای 
انجام  در فضای سبز شهر کرج  کاهش سرانه مصرف آب 
داده و با تلاش و بهره گیری از سیستم های نوین تلاش 
می کند مصرف آب شرب در فضای  سبز را به حداقل برساند.

وی با بیان اینکه علیرغم تمامی مشکلات سرانه فضای سبز 
در سال های اخیر کاهش پیدا نکرده بله افزایش هم داشته 
است، افزود: تکمیل عملیات جنگل کاری باغستان و اجرای 
طرح کمربند سبز کرج از پارک جهان نما تا بهشت سکینه 
بیش از یک دهه در کرج تدوام داشته و اکنون فقط بیش از 

دو هزار هکتار جنگلکاری در کرج محقق شده است.
توسعه فضای سبز  بر  نظارت  اداره  به شرح وظایف  عاقلی 
و  کرد  اشاره  کرج  در  جنگل  بخش  محوریت  با  ها  پارک 
افزود: با توجه به احداث و توسعه باند سبز در این کلانشهر 
نیاز و ضرورت چنین اداره ای  وجود داشته ولی در کلانشهر 
ندارد شاید ضرورت تشکیل  دیگری که جنگل موضوعیت 
ایجاد  معنای  به  این  و  باشد  نداشته  وجود  هم  اداره  این 
ساختارهای مرتبط با شاخص های هر شهری برای تدوین 

چارت و اساسنامه های مرتبط است.
 رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج از همین رو بازنگری در چارت و اساسنامه سازمان های 
سیما، منظر را مهم ارزیابی کرد و افزود: تشکیل جلسات و 
و  کشور  کلانشهرهای  منظر  و  سیما  کمیته  های  نشست 
مباحث شهری و فضا  تبادل تجربیات مدیران در  و  انتقال 
خصوص  به  کنونی،  مشکلات  حل  در  تواند  می  سبز  ی 

مشکلات ناشی از کم آبی تاثیر گذار باشد.

دبیر کمیته فضای سبز کلانشهر ها :

آبیاری پسابی فضاهای سبز شهری کشور 
کلید خورد

شهردار کرج :

زیر ساخت های کرج 
ارتقا می یابد

عسگری نماینده کرج در مجلس:

پروژه ای گره گشا 
در ترافیک کرج

شهردار محمد شهر :

پروژه های عمرانی محمد شهر با سرعت 
در حال انجام است

شهردار کرج گفت: در طرح تفصیلی آتی ایجاد زیرساخت های لازم خدماتی، فرهنگی، درمانی 
و... در مناطق ۱۰گانه کلانشهر کرج دیده شده است.

 مهرداد کیانی با اشاره به تصویب شبکه معابر طرح تفصیلی آتی کرج اظهار کرد: در راستای 
فرایند قانونی تصویب طرح های توسعه شهری، نقشه شبکه معابر این طرح پس از بررسی به 

شورای شهر ارسال و به تصویب رسید.
وی ادامه داد: برای تصویب شبکه معابر بیش از ۲۰ جلسه کارشناسی با حضور اعضای شورای 
شهر، مشاور طرح و مدیران معاونت شهرسازی و معماری شهرداری کرج برگزار طی آن کل 

شبکه بررسی و پس از اعمال اصلاحات، جهت تصویب به شورا ارسال شد.
کیانی با بیان اینکه بررسی ضوابط و مقررات و پهنه بندی طرح تفصیلی آتی به عنوان دو سند 
اصلی دیگر در کارگروه مشترک در مراحل نهایی قرار دارد، گفت: این مباحث هم پس از اتمام 

بررسی به شورای شهر ارسال می شوند.
شهردارکرج اضافه کرد: بعد از اینکه طرح تفصیلی آتی کرج در شورا بررسی و به تصویب رسید؛ 

طرح به کمیسیون ماده ۵ و مراجع بالادستی ارسال می شود.
کیانی توضیح داد: امیدواریم بررسی طرح تفصیلی تا پایان سال به اتمام برسد ولی با توجه به 
استراتژیک بودن آن؛ تدوین هر یک از مراحل آن به وسواس، دقت نظر و برگزاری جلسات 

مستمر کارشناسی نیاز دارد.
این مسئول تأکید کرد: سرعت تصویب طرح تفصیلی آتی کرج به روند جلسات کارگروه ویژه 
بررسی این طرح بستگی دارد چون در این جلسات اعضاء پیشنهاداتی مطرح می کنند که به 
اعمال تغییراتی در طرح منتهی می شود بنابراین نمیتوان زمان دقیقی در این خصوص اعلام 

کرد.
آینده کرج  و  انداز  آتی، چشم  تفصیلی  در طرح  با تلاش های صورت گرفته،  داد:  ادامه  وی 
ایجاد  برای  لازم  تدابیر  و  دیده  خوبی  به  کشور  شاخص  کلانشهرهای  از  یکی  عنوان  به 
زیرساخت های لازم خدماتی، فرهنگی، درمانی و... در مناطق ۱۰گانه اتخاذ شده و امیدواریم با 
تصویب و ابلاغ آن در آینده نزدیک شاهد اثرات مثبت آن در شهر و زندگی شهروندان باشیم.

مهدی عسگری نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس شورای اسلامی گفت: احداث 
بزرگراه شمالی در شرایطی که کلانشهر کرج فاقد حتی یک متر بزرگراه بوده است، یک  پروژه 
راهگشا و قابل توجه در عرصه ترافیکی به شمار می آید؛ که محصول آن آرامش و امنیت بیشتر 

همشهریان عزیز و صرفه جویی در انرژی و زمان مسافران می باشد.
عسگری با بیان این مطلب اظهار کرد: افزایش سهم مشارکت دولت در ساخت این بزرگراه از 
۴ درصد به ۵۰ درصد یکی از مهمترین پیگیری هایی بود که در کنار تلاش مدیریت شهری 

برای فعالسازی مجدد پروژه انجام گرفت و توانست نتایج مؤثری را برای طرح رقم بزند.
نائب رئیس کمیسیون صنایع ضمن تقدیر از مساعدت دولت در ارتقای سهم مشارکت خود برای 
اجرای این پروژه ملی، اشاره و ارزش ریالی این سهم را بیش از ۳۵۰۰میلیارد تومان عنوان کرد 

که بواسطه پیگیری های انجام شده محقق شد.
وی، عدم تزریق مالی و کمبود نقدینگی را عامل سه سال معطلی این طرح مهم ذکر کرد و 
ادامه داد: طبق مصوبه هیئت دولت، وزارت راه و شهرسازی مسئولیت تامین سهم ۵۰ درصدی 
دولت را به عهده دارد که از این طریق و با مشارکت مدیریت شهری، عملیات اجرایی پروژه 
مجدد آغاز شد و هم اکنون فاز میانی آن )حدفاصل بلوار طالقانی تا بلوار انقلاب( به طول رفت 

و برگشت، مجموعا ۷.۶ کیلومتر به مرحله بهره برداری رسیده است.
عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم، بزرگراه شمالی را یکی از پروژه های خاص و کم نظیر در 
سطح استان و کشور توصیف کرد و افزود: ساخت بلندترین و بزرگترین پل خاورمیانه در این 
طرح با ۱۳۶ متر ارتفاع در ۶ ستون و دهانه ۱۷۸ متری با پهنای ۳۸ متر از اقداماتی است که 
این طرح را به پروژه ای خاص تبدیل کرده است که درعین حال می تواند به فرصتی برای 
اسلامی،  در مجلس شورای  نماینده کرج  تبدیل شود.  در کلانشهر کرج  ارتقای گردشگری 
تکمیل بزرگراه شمالی را گره گشای مشکلات ترافیکی استان البرز ارزیابی کرد و ادامه داد: 
اما  با قرارگیری در محل تردد ۱۴ استان، همواره شاهد ترافیک سنگینی است،  البرز  استان 
پروژه  کردیم سه  اساس تلاش  این  بر  که  داشته  را  بزرگراه  احداث  از  کمترین سهم کشور 

ترافیکی مهم دیگر را نیز در کمیسیون تلفیق به جدول بودجه بیافزاییم.

شهردار محمد شهر استان البرز با اشاره به طرح موضوع حذف کمیسیون ماده ۱۰۰ از منابع 
این کمیسیون چالش جدی درآمدی برای  درآمدی شهرداری ها اعلام کرد: برچیدن بساط 

شهرداری ها ایجاد می کند.
مهرداد حسن زاده در نشست شورای اسلامی شهرستان کرج که با حضور شهرداران و اعضای 
شورای شهری این شهرستان در محمدشهر برگزار شد، افزود: اکنون یکی از مهمترین منابع 
درآمدی شهرداری ها از محل جرائم ساخت و سازها است که کمک فراوانی به عمران شهری 
می کند.وی بیان کرد: امسال بودجه محمد شهر پنج هزار و ۴۷۷ میلیارد ریال تعیین شده که 
۵۴ درصد آن معادل سه هزار میلیارد ریال عمرانی و مابقی جاری است که به علت محدودیت 

مالی برای اجرای پروژه های عمرانی، نیازمند بودجه متمم تا پایان سال جاری هستیم .
شهردار محمدشهر با اشاره به اینکه پروژه های عمرانی این شهر با سرعت در حال انجام است 
، افزود: امسال ۱۸۰ هزار مترمربع آسفالت در معابر محمد شهر پخش شده است؛ بیشترین 
رویکرد مدیرییت شهری محمدشهر توسعه و تجهیز پارک ها، آسفالت و جدول گذاری است.

وی اظهار کرد: اکنون ۳۰ هزار مترمربع بنای عمرانی، خدماتی و اقتصادی از جمله پارکینگ 
طبقاتی در نقاط مختلف شهر در دست ساخت است .

با زیربنای ۱۱ هزار و ۷۰۰ متر مربع که  بازارچه تامین مایحتاج عمومی   : حسن زاده گفت 
۱۴۰ پارکینگ دارد از مهمترین پروژه هایی است که از طریق مشارکت با بخش خصوصی 
در دست احداث داریم.وی ادامه داد: برای کسب درآمد پایدار مدیریت شهری و اشتغالزایی 
جوانان بازارچه دیگری با زیربنای سه هزار و ۱۵۰ مترمربع در دست ساخت قرار گرفته است.

حسن زاده گفت : همچنین یک بازارچه با زیربنای پنج هزار مترمربع برای ساخت در محمد 
شهر طراحی شده که به زودی عملیاتی می شود.

وی در بخش دیگری از سخنانش بیان کرد: اکنون محمدشهر با مناطق ۲، سه و ۹ شهرداری 
کرج دارای حریم مشترک است که در این زمینه با مشکلاتی در زمینه تردد خودروها مواجه 
هستیم . حسن زاده ، خرابی آسفالت مسیرهای منتهی به محمد شهر را از مشکلات برشمرد و 

از شورای اسلامی شهرستان کرج خواست در این زمینه چاره جویی کند.

شهرداری منطقه ۸ کرج :

یک دختر دانش آموز ۸ ساله شهردار
 منطقه ۸ کرج شد

اجرا  به  که  است  به مدت یک سال  را  دانش آموز یک شهردار  هر  ۸ کرج طرح  منطقه  شهرداری 
گذاشته است.

به گزارش خبرگزاری فارس از کرج، در دنیای امروز جنسیت تعیین کننده امور نیست! بلکه صفت ها، 
خصلت ها و احساس مسؤولیت هاست که نقشی تعیین کننده در عمران و آبادانی شهرها از نقطه نظر 

فرهنگی، اقتصادی و... دارد.
اجرا  به  که  است  به مدت یک سال  را  دانش آموز یک شهردار  هر  ۸ کرج طرح  منطقه  شهرداری 

گذاشته است.
و  آموزش  طرح،  این  از  هدف  می گوید:  این خصوص  در  منطقه،  این  شهردار  رضوانی،  غلامرضا 
همچنین خودباوری دانش آموزان دختر و پسر، در قبال درک و شناخت مسؤولیت های اجتماعی شان 
است.بنا بر این گزارش قابل ذکر است؛ مدارس آموزش پرورش ناحیه ۳ کرج که در سطح منطقه 
۸ شهرداری کرج هستند با همیاری و همفکری خودشان، در هر هفته یک دانش آموز دختر یا پسر 
را به عنوان شهردار انتخاب می کنند و این دانش آموز با حضور در جایگاه شهردار منطقه ۸، برای 
چند ساعت نقش شهردار را ایفا می کند و تمام معاونت ها و مسئولین امور منطقه نیز با این شهردار 

دانش آموز، نهایت همکاری را می کنند.
 رضوانی در ادامه می گوید: خوشبختانه این طرح با استقبال پدران و مادران دانش آموزان و همچنین 

اولیا و مربیان مدارس و آموزش و پرورش قرار گرفته است. 
به گفته این مقام مسؤول، تمام دانش آموزان دختر یا پسر سطح منطقه ۸، تلاش می کنند با ابراز 

شایستگی شان، عنوان شهردار را در کارنامه خود به ثبت برسانند.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

پویش »شهر نمونه، شهروند نمونه« 
در کلانشهر کرج اجرایی شد

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: طرح پایش خودرویی تفکیک زباله 
از مبدا در کرج آغاز شده است که اجرای آن به مناطق ۳ و ۴ رسید.

محمدرضا خسروی اظهار کرد: طرح پایش خودرویی تفکیک زباله از مبدا در کرج آغاز 
شده است که اجرای آن به مناطق ۳ و ۴ رسیده و این طرح تحت عنوان پویش »شهر 

نمونه، شهروند نمونه« دردست اجرا قرار دارد.
وی افزود: طرح پایش خودرویی تفکیک زباله از مبدا، ظرف ۱۰ روز گذشته از مناطق ۶، 
۷ و ۸ آغاز شده و پس از اجرای آن در مناطق ۵ و ۹، سرانجام در مناطق ۳ و ۴ اجرایی 
اعلام  پیش  از  برنامه ریزی  با  گفت:  کرج  پسماند شهرداری  مدیریت  سازمان  شد.رئیس 
شده وانت بارها در مناطق مختلف ضمن اعلام آمادگی در سطح منطقه به گشت زنی 
می پردازند و در این میان با نواخته شدن ملودی شهروندانی که در اجرای طرح همکاری 
بازیافت خود را تحویل رانندگان می دهند. شایان  داشته باشند پسماندهای خشک قابل 
ذکر است خانه های بازیافت نیز به منظور دریافت پسماندهای خشک شهروندان در سطح 
مناطق مختلف راه اندازی خواهد شد و ضمن دریافت آن، بسته های تشویقی به شهروندان 

اهدا می شود.


